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η πορεία των

Είναι ενδεικτικό ότι στο γενικό νοσοκομείο 
Σαντορίνης υπάρχουν 3 εμβολιαστικά κέντρα που 
κάνουν το εμβόλιο tits Pfizer και της Johnson, 
όμω5 δεν υπάρχει κανένας γιατρός. Υπάρχει μόνο 
ένας παθολόγος του ΕΣΥ για όλο το νοσοκομείο
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ε συνεργασία με ΐα κσΐό ΐάπσυς σωματεία εργαζομένων αία δημόσια νοσοκο
μεία. π ΠΟΕΔΗΝ (Πανελλήνιο Ομοσπονδία Εργαζομένωνσια Δημόσια Νοσοκο
μεία] με έρευνα ΐης καταγράψει ιην κσιάοΐααη ίων υγειονομικών μονάδων touv 
νησιών και ιην πορεία ίων εμβολιασμών εκεί. Αναλυπκόιερα, σύμφωνο με ιπν ΠΟ

ΕΔΗΝ, π καΐάσιαοη έχει ως εξή^
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Ewtxtia ane τπ σελίδα 29

Κ.Υ. ΚΑΙ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ Ν. 
ΚΥΚΛΑΔΩΝ

* Γ.Ν. ΕΥΡΟΥ: Υπάρχουν 4 εμβόλισ
α Εικά κένίρα, από ΐα οποία οι 3 είναι 
Johnson και η 1 Pfizer. Μείακινήθη- 
καν από ίο Αττικόν 3 νοσηλεύΐριες 
για in Pfizer, ενώ για την Johnson 
έχουν εηιοκέπτριες υγείας. Υπάρχει 
πρόβλημα οιη νοσηλευτική και ΐπν 
τεχνική υπηρεσία. Οπωσδήποτε α
παιτείται ενίσχυση αε προσωπικό 
ενόψει καλοκαιρινής περιόδου.
* Γ.Ν. ΣΑΝΤΟΡΙΝΗΣ: Υπάρχουν 3 
εμβολιαστικά κέντρα που κάνουν ιο 
εμβόλιο της Pfizer καί της Johnson, 
όμως δεν υπάρχει κανένας γιατρός 
αία εμβολιαστικά κέντρα. Υπάρχει 
μόνο ένας παβύλάγος Γιου είναι του 
ΕΣΥ για όλο το νοσοκομείο. Υπάρ
χουν 9 γιατροί που είναι ΐπς ΑΕΜΥ 
Α.Ε. άλλων ειδικοτήτων στο νοσο
κομείο. Οι υπόλοιπο γιατροί είναι 
άλλοι ίου ΕΣΥ μόνιμοι, άλλοι με από
σπαση και άλλοι με μηλοκάκι. Υπάρ
χει στο σύνολο 1 καρδιολόγος, 1 
παθολόγος, 3 χειρουργοί, 1 ορθοπε
δικός, 1 νευρολόγος, 1 νεφρολογος, 
2 παιδίατροι, 1 ΩΡΛ, 3 ακτινολόγοι, 3 
γυναικολόγοι, I αναιοθησιολογος, 1 
κυτταρολόγος, I μικροβιολόγος και 
έρχονται 3 γενικοί γιατροί οπό άλλα 
ιατρεία. Έχουν επίσης και 7 αγροτι
κούς γιατρούς που κάνουν εφημε
ρία ατ ο νοσοκομεία. Επίσης η νοση
λευτική υπηρεσία εξυπηρετείται 
μόνο με επικουρικό προσωπικό.
* Γ.Ν. Κ.Υ. ΝΑΞΟΥ: Υπάρχουν 3 εμ
βολιασμό κέντρα, τα εργαστήρια 
λειτουργούν, αλλά δεν έχουν ηαραί- 
ατρικό προσωπικό σε Μικροβιολο
γικό. Ακτινολογικό και στην Αιμοδο
σία. Επίσης υπάρχει έλλειψη στους 
παθολόγους γιατρούς. Στο νοσοκο
μείο υπάρχουν3 Παθολόγοι μόνιμοι 
και 1 επικουρικός, 4 ορθοπεδικοί ΐ 
ακτινολόγος. 2 μικροβιολόγοι, ο α- 
ναισθηαιολάγος έρχεται ηερισιααια- 
κά από Αθήνα και από Σύρο. 2 χει
ρουργοί. 3 καρδιολόγοι, οφθαλμία
τρος μόνο ηερισταατοκά. 1 παιδία
τρος επικουρικός, 1 ΩΡΛ επικουρι
κός, 1 νευρολόγος, 2 οδοντίατροι, 1 
γυναικολόγος και 1 νεφρολόγος. Οι 
περισσότεροι από τους γιατρούς εί
ναι επικουρικό προσωπικό.
* Κ.Υ. ΤΗΝΟΥ: Υπάρχει εμΒολιασΐι- 
κό κέντρο, αλλά δεν διαθέτει παθο
λόγους και γενικούς γιατρούς. Στο 
Κ.Υ. υπάρχουν 1 παθολόγος, 1 καρ

διολόγος. 2 παιδίατροι, I ορθοπεδι
κός, 1 ακτινολόγος που ήρθε με με
τακίνηση. 1 επικουρικός μικροβιο
λόγος, ΐ επικουρική παιδίατρος και 
1 μόνιμη. Τα εργαστήρια λειτουρ
γούν κανονικά.
* Κ.Υ. ΜΥΚΟΝΟΥ: Υπάρχουν 2 εμ
βόλια στικά κέντρα. Δεν έχουν παιδί
ατρο. υπάρχει ένας παθολόγος, ένας 
ποιδοχειρουργός επικουρικός, ένας 
ορθοπεδικός και ένας καρδιολόγος. 
Ενεργοί είναι μόνο 5 νοσηλευτές αε 
όλα το Κ.Υ. και μετακινήθηκαν 4 από 
Αθήνα για να Βοηθήσουν. Έρχονται 
πληρώματα ασθενοφόρου από Αθή
να, επίσης για να καλύψουν τις Βάρ
διες.
* ΚΎ. ΑΜΟΡΓΟΥ: Υπάρχει εμΒολια- 
ατ lkq κέντρο.Έχουν ή νο σπλευτ ές σε 
όλο το Κ.Υ. και δεν βγαίνουν οι Βάρ
διες. Εχουν έναν γενικό γιατρό μόνι
μο και δεν καλύπτονται οι εφημερί
ες. Έχουν μόνο δύο οδηγούς.
* Κ.Υ. ΜΗΛΟΥ: Υπάρχει ένα εμβολι- 
ασι ικά κέντρο στο οποία έχουν τε
λειώσει με τις πρώτες δόσεις. Δεν 
έχουν γενικούς γιατρούς, υπάρχει 
ένας καρδιολόγος επικουρικός και 9 
νοοηλεύτριες οε όλο το Κ.Υ.
* Κ.Υ. ΑΝΔΡΟΥ. Υπάρχει εμΒολια- 
ατικό κέντρο. Έχουν 2 γενικούς για
τρούς. 1 παιδίαΐρο, 1 παθολόγο και 1 
ορθοπεδικό. Όμως έχουν μόνο 8

νοοηλευΐές οε όλο ΐο Κ.Υ. κοι ΐο κα
λοκαίρι χρειάζεται ενίσχυση.
■ Κ.Υ. ΠΑΡΟΥ: Υπάρχουν 9 νοση
λευτές σε όλο το Κ.Υ. που δεν επαρ
κούν και μία επισκέπτρια Υγείας. Υ
πάρχουν 2 γενικοί ιατροί, 1 παθολό
γος. 1 ακτινολόγος. 1 καρδιολόγος, 1 
παιδίατρος κοι 1 οδοντίατρος. Επί
σης υπάρχει εμβολιαατικό κέντρο.
• Κ,Υ. ΙΟΥ: Υπάρχει 1 εμβολιαατικό 
κέντρο. Από γιατρούς είνοι καλυμ
μένοι με ένα γενικό γιατρό, δύο ορ
θοπεδικούς και έναν παιδίατρο. Σε 
όλο ΐο Κ.Υ. είναι 6 νοοηλευΐές και 1 
με 2 είναι στο εμβολιαστικά κέντρο.

Κ,Υ. ΚΑΙ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ 
Β. ΑΙΓΑΙΟΥ
• Γ.Μ. ΜΥΤΙΛΗΝΗΣ: Υπάρχει εμΒο- 
λιααιικό κέντρο και φτάνει την ημέ
ρα 1ους 450 εμβολιασμούς με δύο 
βάρδιες. Κάνουν τα εμβόλια της 
Pfizer και Johnson. Υπάρχει νοαη- 
λευιικά προσωπικά χωρίς προ Βλή
ματα. Υπάρχουν 86 γιατροί από άλες 
πς ειδικότητες. Είναι καλυμμένοι 
αυτή ΐη στιγμή από γιατρούς.
• Κ.Υ. ΜΥΤΙΛΗΝΗΣ: Υπάρχει εμΒο- 
λιααηκά κέντρο με μικρότερη δυνα
μικότητα. Χρησιμοποιούν το εμβόλιο 
της Pfizer και της Johnson. Στο Κ.Υ. 
υπάρχουν 2 γενικοί γιατροί, 1 οδο
ντίατρος, 1 ακτινολόγος, 1 γυναικο

λόγος και 1 μικροβιολόγος. Δεν αντι
μετωπίζουν προβλήματα ελλείψεων 
ούτε από προσωπικό ούτε από για
τρούς.
* Κ.Υ. ΚΑΛΛΟΝΗΣ: Υπάρχει εμΒο- 
λιααπκό κέντρο και είναι επανδρω
μένο καλό. Δεν υπάρχουν προβλή
ματα. Χρησιμοποιούν AstraZeneca 
και Johnson.
* Κ.Υ. ΑΝΤΙΣΣΑΣ: Υπάρχει έμΒολια- 
στικό κέντρο και κάνουν ΐο εμβόλιο 
της AstraZeneca. Λειτουργούν χω
ρίς προβλήματα.
* Κ.Υ. ΠΟΛΥΧΝΥΤΟΥ: Υπάρχει εμ
βόλια στικά κέντρο και κάνουν ΐο 
εμβόλιο της AstraZeneca. Δεν έ
χουν ελλείψεις.
* Κ.Υ. ΠΛΠ ΜΑΡΙΟΥ: Υπάρχει εμβο- 
λιαοτικό κέντρο κοι κάνουν το εμβό
λιο της AstraZeneca. Δεν υπάρχουν 
προβλήματα ελλείψεων.
* Γ.Ν.ΛΗΜΝΟΥ: Υπάρχουν3 εμΒο- 
λιαατικά κέντρα. Οριακό είναι το νο
σηλευτικό προσωπικό χωρίς ιδιαί
τερα προβλήματα. Υπάρχουν 2 χει
ρουργοί, ΐ παθολόγος και 2 που εί
ναι με σύμβαση έργου με μηλσκάκι. 
Αναταθηοιολογος δεν υπάρχει και 
καλύπτεται με μετακίνηση από Αθή
να. Τα εργαστήρια λειτουργούν κα
νονικά.
- Γ.Ν. ΧΙΟΥ: Μέσα στο νοσοκομείο 
λειτουργούν ή γραμμές Johnson και

Pfizer. Οριακά Βρίσκεται το νοση
λευτικά προσωπικό.Έχουν (jiTnoEL 
10 νοοηλευΐές για ενίσχυση και πε
ριμένουν. Το ακτινολογικό υπολει
τουργεί λόγω έλλειψης γιατρών για
τί υπάρχουν μόνο 3 ακτινολόγοι Zto 
νοσοκομείο έχουν 1 νευρολόγο, 4 
παθολόγους, 1 λοιμωξιολόγο και 5 
καρδιολόγους.
• Κ,Υ. ΠΥΡΓΙ: Υπάρχει Εμβολιαστικά 
κέντρο που λειτουργεί κανονικά από 
το Φεβρουάριο. Υπάρχουν μόνο 2 
γενικοί γιατροί και I αγροτικός που 
έρχεται, κατά καιρούς. Αυτό που 
χρειάζονται είναι ειδικότητες, όπως 
kql άλλους γενικούς γιατρούς, παι
δίατρο κοι παθολόγο. Επίσης χρειά
ζονται επισκέπτη Υγείας, κοινωνικό 
λειτουργό κοι μία παραακευάατρια.
• Γ,Ν. ΣΑΜΟΥ: Υπάρχει εμβολιαστι- 
κό κέντρο με ιο υπάρχον προσωπι
κό ίου νοσοκομείου και με επισκέ- 
πτρια υγείας που κάνουν Βάρδιες 
έως τις 10 ιο βράδυ. Οι ελλείψεις 
είναι τραγικές. Λείπει ηνευμονολό- 
γος υπάρχει ένας ο οποίος έχει θέ
ση στη ΜΕΘ. Σΐο νοσοκομείο υπάρ
χουν 3 παθολόγοι, 3 χειρουργοί, 3 
ορθοπεδικοί 4 γυναικολόγοι, 1 ου
ρολόγος. 1 ΩΡΑ. 1 οφθαλμίατρος, 1 
νευρολόγος, 1 οδοντίατρος, ΐ ρευ- 
ματολάγος, 3 μικροβιολόγοι, 3 οκιι- 
νοδισγνώστες, 3 νεφρολόγοι.3 εντα-
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τικολάγοι. Δεν υπάρχουν γιατροί για 
ΐα επείγοντα περιστατικά, ία οποία 
καλύπτονται από αγροτικούς για
τρούς. Οι τραυματιοφορείς είναι λι- 
γότεροί από ότι όταν πριν από την 
πανδημία, ενώ υπάρχουν 3 μετακι
νούμενοι ατο τηλεφωνικό κέντρο. 
Στο ακτινολογικό υπάρχει ΠρόΒλη- 
μα. γιατί είναι πολύ λίγο το προσωπι
κό και δεν μπορούν να πάρουν ά
δεια.
• Γ.Ν. ΙΚΑΡΙΑΣ: Υπάρχει εμβολια- 
οτικό κέντρο. Στο νοοπλευΐικό προ
σωπικό υπάρχουν ελλείψεις. Στο 
νοσοκομεία υπάρχουν 28 γιατροί, έ
χουν μείνει όμως με έναν παθολόγο. 
1 καρδιολόγο, 1 γυναικολόγο και 1 
αναιοθηοιολόγο πουΟυνΤαξιοδοΐεί- 
ται.
♦ ΠΟΛΥΔΥΝΑΜΟ ΠΕΡΙΦΕΡ. ΙΑ
ΤΡΕΙΟ ΦΟΥΡΝΩΝ: Υπήρχε εμΒαλί- 
□οτικό κέντρο και έχει ολοκληρωθεί 
ο μαζικός εμβολιασμός. Υπάρχουν 
μόνο αγροτικοί γιατροί και χρειάζο
νται οπωσδήποτε ένα γενικό γιατρό.
* ΠΟΛΥΔΥΝΑΜΟ ΙΑΤΡΕΙΟ ΨΑΡΡΑ; 
Υπήρχε εμΒολιααηκό κέντρο, έγινε 
μαζικός εμβολιαομός Που έχει ολο
κληρωθεί. Υπάρχουν ελλείψεις οε 
γιατρούς, γιατί υπάρχει μόνο ένας 
αγροτικός γιατρός, ίο νοσηλευτικό 
προσωπικό είναι επαρκές.
* ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΙΑΤΡΕΙΟ 01- 
Ν ΟΥΙΩΝ: Υπάρχει εμϋολιααιικό κέ
ντρο και έχει γίνει μαζικός εμΒολισ- 
αμάς. Είναι επαρκές από προσωπι
κά, ενώ υπάρχει γενικός γιατρός.
• Κ.Υ. ΠΡΙΝΟΥ; Υπάρχει εμθολια- 
οτικό κέντρο και λειτουργεί κανονι
κά. Το νοοπλευΐικό προοωπικό είναι 
επαρκές. Στο Κ.Υ. υπάρχουν 1 παθο
λόγος. 7 γενικοί γιατροί, 1 οδοντία
τρος, I ακτινολόγος, 7 αγροτικοί για
τροί, 2 παιδίατροι, I μικροβιολόγος 
και 1 οδοντίατρος. Υπάρχει έλλειψη

σε καρδιολόγο.
• ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΙΑΤΡΕΙΟ ΑΓ. 
ΕΥΣΤΡΑΤΙΟΥ; Υπάρχει εμΒολιααηκό 
κέντρο και έχει γίνει μαζικός εμΒολι- 
αομός. Έχουν μόνο αγροτικούς για
τρούς και οπλίτες. Μεγάλη είναι η 
έλλειψη οε κάποια αναλώσιμα είδη, 
που είναι αρκετά Βασικά.

Κ,Υ. ΚΑΙ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ 
Ν. ΔΩΔΕΚΑΝΗΣΟΥ

• Γ.Ν, ΡΟΔΟΥ: Υπάρχει εμβολίσθη
κα κέντρο. Υπάρχουν όμως πολλά 
προβλήματα. Αυτή τη οτιγμή έχουν 
σταματήσει τα τακτικά χειρουργεία, 
γιατί υπάρχει μόνο μία ανσιοθποιο- 
λόγο ς. Στο Ακτινολογικό υπάρχει 
προ Βλήμα, γτστί 6 εν έχουν γιατρούς. 
Η Ν ουρολογική είναι με δύο για
τρούς.
ίο νοσηλευτικά προσωπικά είναι 
ατο 5D % από αυτό που πρέπει να υ
πάρχει. Επίαης και ατο παραϊατρικό 
προσωπικό όπως και ατο διοικητικό 
υπάρχει μεγάλη έλλειψη. Στο EKAES 
υπάρχει έλλειψη προσωπικού και 
λειτουργούν μόνο 4 ασθενοφόρα α
πό τα 8 που διαθέτουν.
• Γ.Ν. ΚΑΛΥΜΝΟΥ: Υπάρχουν 3 εμ- 
Βολιαοτικά κέντρο, 2 Johnson και 1 
Pfizer. Υπάρχει μεγάλη έλλειψη ειδι
κευμένων γιατρών για ΐπν αντιμε
τώπιση ιου covid. Στο νοσοκομείο 
υπάρχουν 3 χειρουργοί, 3 παθολό
γοι 3 γυναικολόγοι. 2 σναισθποτσλό- 
γοι 1 ηνευ μονολόγος, 3 ακτινολόγοι, 
3 μικρό Βιολόγος 1 γενική γιατρός. 2 
νεφρολόγοι και 2 ορθοπεδικοί. Ιο 
νοσηλευτικό προσωπικό δεν επαρ-
ΚΕΪ.
• Γ.Ν .-Κ.Υ. ΚΩ: Υη άρχο υν 2 εμ Βσλι- 
ασΐικά κέντρο. Υπάρχει μεγάλη έλ
λειψη σε νοσηλευτικό προσωπικό, 
ενώ δεν έχουν καρδιολόγους πα
θολόγους και παιδιάτρους. Υπάρ

χουν μόνο 2 παθολόγοι που καλύ- 
πΐουν και τα ογκολογικά. Η παιδία
τρος είναι μία και καλύπτει μόνο για 
15 μέρες το νοσοκομείο.
* Γ.Ν.-ΚΎ. ΛΕΡΟΥ: Υπάρχουν 4 εμ
βολίσθηκα κέντρα. Είναι καλυμμέ
νοι από νοσηλευτικό προοωπικό κοι 
γιατρούς. Μόνο Παθολόγους δεν έ
χουν, γιατί υπήρχε μόνο μία παθο
λόγος που συνταξιοδοτείται.
* Κ.Υ. Π ΑΤΜΟΥ; Υπάρχει εμβολια- 
οτικό κέντρο και έχουν ολοκληρω
θεί οι εμβολιασμοί. Υπάρχει έλλειψη 
νοσηλευτικού προσωπικού και έλ
λειψη οδηγών ασθενοφόρων.

* Κ.Υ. ΑΣΤΥΠΑΛΑΙΑΣ. Τσ εμβολίσ
θηκα κέντρο λειτουργεί από το Μάρ
τιο. Υπάρχει έλλειψη σε παιδίατρο 
και γυναικολόγο. Από νοσηλευτικά 
προσωπικό είναι πλήρης.Δεν έχουν 
ακτινολογικό μηχάνημα, ενώ υπάρ
χει χειριστής.

• Κ.Υ. ΚΑΣΟΥ: Υπάρχει εμΒολια- 
αιικά κέντρο το οποίο έχει καλύψει 
το 93% των εμβολιασμών του νησιού 
και σταματάει.. Μόνιμοι γιατροί δεν 
υπάρχουν. Το ακτινολογικό δεν λει
τουργεί, ενώ υπάρχουν μηχανήματα 
δεν έχουν προσωπικό. Με to ΕΚΑΒ 
εξυπηρετούνται.
* Γ.Ν. ΚΑΡΠΑΘΟΥ: Υπάρχει εμ&ο- 
λιαστικΰ κέντρο. Έχουν 2 γενικούς 
γιατρούς και έναν παθολόγο που αυ- 
νταξιοδοιείται.
Χρειάζονται παθολόγο, καρδιολόγο, 
αναταθησιολάγο, χειρουργό, ακτινο
λόγο και χειριστή ακτινολογικού μη
χανήματος. νεφρολόγο, παιδίατρο, 
Βιοπαθολάγο κοι φαρμακοποιό. Επί
σης χρειάζονται ιατροΐεχνολσγτκά 
εξοπλισμό, μααιογράφο και αξονικά 
τομογράφο. Δεν έχουν τράπεζα αί
ματος και μονάδα αιμοκάθαρσης. 
Επίαης δεν υπάρχει πληροφορική 
υποστήριξη. Οι νοσηλευτές είναι 8

με 9 και δεν επαρκούν. Χρειάζονται 
αοθενοψόρο γιατί είναι παλτά τα ο
χήματα και δημιουργούνΤαι Προ
βλήματα.
* ΠΟΛΥΔΥΝΑΜΟ ΙΑΤΡΕΙΟ ΣΥΜΗΣ: 
Υπάρχει εμβολίσθηκα κέντρο που 
λειτουργεί κανονικά. Το ακτινολογι
κό, ενώ υπάρχει μηχάνημα, δεν λει
τουργεί γιατί δεν έχει προσωπικό. 
Χρειάζονται νοσηλευτικά, π αραιά - 
τρικό και ιατρικά προσωπικό.
* ΠΟΛΥΔΥΝΑΜΟ ΠΕΡΙΦ. ΙΑΤΡΕΙΟ

Το εμβολιασηκό κέντρο λει
τούργησε από Φεβρουάριο μέχρι 
Μάρτιο και εμβολιάστηκαν σχεδόν 
όλοι οι κάτοικοι Υπάρχει έλλειψη αε 
μόνιμο γιατρό.
* ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΙΑΤΡΕΙΟ ΚΑΣ- 
Τ ΕΛ0 ΡIΖΟΥ Υπάοχ ει εμβόλισατικό 
κέντρο και έχει γίνει μαήκός εμβολι
ασμός. Υπάρχει μία ενεργή νΰση- 
λεύτρια με σύμβαση και μία μαία. 
Έχουν έναν αγροτικό γιατρό που εί
ναι γενικός χειρουργός και έναν α
γροτικό που κάνει τη θητεία του ατο 
στρατό

Κ.Υ. ΚΑΙ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ 
ΕΠΤΑΝΗΣΑ

* Γ.Ν, - Κ.Υ. ΚΥΘΗΡΩΝ: Υπάρχει 
εμβσλιαοτικά κέντρο και έχει ολο
κληρωθεί ο εμΒσλιαάμός. Υπάρχει 
κάλυψη από γιατρούς και προσωπι
κά. Δεν υπάρχει ακτινολόγος και 
γυναικολόγος.
« Γ.Ν, ΚΕΦΑΛΛΟΝίΑΙ: Υπάρχουν2 
εμΒσλιαστικά κέντρο με εμ Βόλια της 
Johnson και Pfizer. Μεγάλο πρό
βλημα υπάρχει στην παθολογική 
κλινική γιατί έχουν μόνο έναν παθο
λόγο. Επίσης είναι κλειστή η ΜΕΘ 
γιατί δεν υπάρχει προσωπικό. Τα 
ΤΕΠ λειτουργούν μόνο με ειδικευό
μενους.
* Γ.Ν. ΚΕΡΚΥΡΑΣ: Το εμβολισσιικό

κέντρο έχει9 γραμμές.Έχουν 73-75 
μόνιμους γιατρούς και ήρθαν πολλοί 
επικουρικοί. Στο νοσοκομείο υπάρ
χουν 31 επικουρικοί γιατροί και ΒΟ 
επικουρικοί νοσηλευτές. Τα εργα
στήρια λειτουργούν κανονικά. Χρει
άζεται καλύτερη στελέχωση.
* Γ.Ν. ΛΕΥΚΑΔΑΣ: Υπάρχουν 4 εμ- 
Βολταστικά κέντρα. Το προοωπικό 
εξυπηρετεί με μετακινήσεις ενδοϋ- 
ππρεσιακές για να κολύψσυν Ιο εμ- 
βολιαστικό κέντρο και αυτό δημι
ουργεί προβλπμαια. Λείπουν πάνω 
από το 70% των οργανικών θέσεων 
των γιατρών και ιδιαίτερο πρόβλημα 
υπάρχει με τον αναιοθηοιολόγο. για
τί έχουν έναν και Βρίσκεται σε αναρ- 
ρωτικπ άδεια, με αποτέλεσμα να 
έρχονται από άλλα νοσοκομεία όπο
ιο χρειάζονται. Στο νοσοκομείο υ
πάρχουν 3 παθολόγος ενώ οι θέσεις 
είναι για 5 και δεν μπορούν να αντα- 
πεξέλθουν. Οριακό το προοωπικό 
σε όλα τα τμήματα. Στη χειρουργική 
κλινική υπάρχουν3 επικουρικοί χει
ρουργοί και ο διευθυντής του τμή
ματος.
* Γ.Ν. ΖΑΚΥΝΘΟΥ: Υπάρχει εμΒολί- 
αστ ικό κέντρο με 7 γραμ μ ές, 3 Pfizer, 
3 Johnson και 1 AstraZeneca. Υπάρ
χουν άλες οι ειδικότητες γιατρών, 
αλλά π μεγαλύτερη έλλειψη περισ
σότερο είναι οε παθολόγο και νε
φρολόγο. Υπάρχουν 4 παθολόγοι και 
2 νεφρολόγοι. Το νοσηλευτικό προ
σωπικό είναι καλυμμένο από επι
κουρικούς νοσηλευτές. Τα εργαστή
ρια λειτουργούν κανονικά. Το χώρο 
τπς αρνητικής Πίεσης τον μειέΐρε- 
ψαν οε κανονική ΜΕΘ 1 κλίνη και 
έχουν και ΜΕΘ με 4 κρεβάτια γιο 
περιστατικά covid.
* Κ.Υ. ΙΘΑΚΗΣ Λειτουργεί εμΒολι- 
αοτικό κέντρο. Σϊα Κ.Υ. δεν υπάρχει 
γενικός γιατρό ς. Έχουν έναν καρδιο
λόγο, I επικουρικό παθολόγο, 1 παι
δίατρο. 1 οδοντίατρο, και υπάρχουν 
αγροτικοί γιατροί. Το νοσηλευτικό 
προσωπικό καλύπτεται από 2 μόνΐ- 
μ ες νοσπλεύτριες και 2 επικού ρίκες. 
Υπάρχει έλλειψη οδηγού ασθενοφό
ρου. Τα εργαστήρια λειτουργούν κα
νονικά.
* Κ.Υ. ΠΑΞΟί; Υπάρχει εμΒολιαστι- 
κό κέντρο. Υπάρχουν ελλείψεις ΰε 
νοοπλευΐικό π ρ οοωπικά γιαΐ ί έχουν 
μόνο 3 νοσπλεύτριες από τις οποίες 
η μία είναι μόνιμη. Σΐο Κ.Υ. υπάρ
χουν 3 γενικοί γιατροί και 1 παιδία
τρος. Χρειάζονται και άλλες ειδικό
τητες γιατρών, όπως καρδιολόγος 
ορθοπεδικός και ακτινολόγος. 
•ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΙΑΤΡΕΙΟ ΟΘΩ- 
ΝΟΙ: Επειδή οι κάτοικοι είναι πολύ 
λίγοι εμβολιάστηκαν με κλιμάκιο ίου 
ΕΟΔΥ που πήγε στο νποί. 
•ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΙΑΤΡΕΙΟ ΜΑ- 
ΘΡΑΚΙΟΥ: Λειτουργεί με έναν αγρο
τικό γιατρό.
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Σε αναστολή η ΜΕΘ 
COVID Αγίου Νικολάου
■ Στα όριά του το νοσοκομείο λόγω έλλειψης ιατρικού προσωπικού σε κρίσιμες 
ειδικότητες-Σοβαρές καταγγελίες από τους εργαζόμενους του νοσηλευτικού ιδρύματος

Σύμφωνα με τους εμγαζόμενους, υπάρχει αναστολή λειτουργίας της ΜΕΘ COVID, αναστολή των τα
κτικών χειρουργείων και ακάλυπτες εφημερίες στο Αναισθησιολογικό Τμήμα, καθώς και σοβαρά προ
βλήματα λειτουργίας στο ΤΕΠ, στην κύρια ΜΕΘ, στην Ορθοηαιδική, την Παθολογική και την Καρδιο
λογική Κλινική, αλλά και στο Ακτινολογικό Τμήμα.

Σοβαρά προβλήματα στην κύρια ΜΕΘ και 
σε κλινικέςτου νοσηλευτικού ιδρύματος 
παρουσιάζονται στο Νοσοκομείο Αγίου Νι
κολάου. Μάλιστα, σύμφωνα με τις πληρο
φορίες, δε λειτουργεί η Μ Εθ COVID και 
έχουν ανασταλεί τα τακτικά χειρουργεία.

Α
σθενείς και εργαζόμενοι βιώνουν την κατά
σταση με την υπομονή τους να έχει εξαντλη
θεί, λόγω της έλλειψης γιατρών. Αποτέλεσμα 
της όλης κατάστασης είναιτο ότι αυτήντην πε
ρίοδο υπάρχειαναστολήλειτουργίαςτηςΜΕΘΌΟνίϋ, 
αναστολή των τακτικών χειρουργείων και ακάλυ πτες 

εφημερίες στο Αναισθησιολογικό Τμήμα, σοβαρά 
προβλήματαλειτουργίαςστοΤΕΠ και στην κύριαΜΕΘ 
και προβλήματα στην Ορθοπαιδική, την Παθολογική 
και την Καρδιολογική Κλινική αλλά και στο Ακτινολο- 
γικόΤμήμα.

Τα παραπάνω αναφέρει σε επιστολή του το Δ.Σ. του 
Συλλόγου Εργαζομένων ΓΝΑΝ, ζητώντας από τους 
αρμόδιους φορείς ναπάρουνάμεσαμέτραγια ναδια- 
σφαλιστεί η πληρέστερη λειτουργία του Νοσοκομεί- 
ουΑγίου Νικολάου,τουλάχιστον σταπιο κρίσιματμή- 
ματα και κλινικές που προαναφέρθηκαν, με τη συν
δρομή καιτη βοήθεια και απότα άλλα νοσοκομεία του 
νομού, τουλάχιστον για το κρίσιμο χρονικό διάστημα 
που απαιτούνται άμεσεςλύσεις.

Η επιστολή
Αναλυτικά στην επιστολή αναφέρονταιταεξής:
«Θα θέλαμ ε να σας ε π ιση μ άνο υ μ ε ότι το Ν οσο κομ εί- 

ο Αγίου Νικολάου αυτή την περίοδο αντιμετωπίζει σο
βαρά προβλήματα λειτουργίας, κυρίως λόγω της έλ
λειψης ιατρικού προσωπικού σε κρίσιμες ειδικότητες. 
Υπάρχει αναστολή λειτουργίας της ΜΕΘ COVID, ανα
στολή των τακτικών χειρουργείων και ακάλυπτες ε
φημερίες στο ΑναισθησιολογικόΤμήμα, σοβαράπρο- 
βλήματαλειτουργίαςστοΤΕΠκαιστηνκύριαΜΕΘ, κα
θώς και προβλήματα στην Ορθοπεδική, την Παθολο
γική και την Καρδιολογική Κλινική, αλλά και στο Ακτι
νολογικό Τμήμα. Η έλλειψη ιατρικού προσωπικού ο
φείλεται σαφώς στην πολιτική που έχουν ακολουθή
σει και ακολουθούν οι εκάστοτε κυβερνήσεις απένα
ντι στο δημόσιο Σύστημα Υγείας και στους λειτουρ
γούς υγείας την τελευταία δεκαετία, μευποχρηματο- 
δότηση δομών, μειώσεις μισθών, υπερφορολόγηση 
και εξαντλητικές συνθήκες εργασίας. Έτσι φτάσαμε 
στοσημείοναπροκηρύσσονταισυνεχώςθέσειςμόνι- 
μων ιατρών και να μένουν κενές, γιατί οι νέοι ιατροί ε- 
π ιλέγο υ ν είτε να ιδ ιωτεύο υ ν είτε να βγαίνο υ ν στο εξω

τερικό.Έτσιφτάσαμεστοσημείοναπροκηρύσσονται 
πρόσφατα 8 θέσεις μόνιμων ιατρών για το ΓΝΑΝ και 
στο τέλος το νοσοκομείο όχι μόνο να μην παίρνει κα
νόναν νέο ιατρό, αλλά να χάνει κιόλας 3 ιατρούς που 
πήραν μόνιμες θέσεις σε άλλα νοσοκομεία. Χωρίς να 
αλλάξει αυτή η πολιτική είναι δεδομένο ότι νέοι ιατροί

δε θα έρχονται στα νοσοκομείατης επαρχίας. ΓΓ αυτό 
ζητούμενα υπάρξειγενναίααύξηση μισθών και μείω
ση τηςφορολογίας και βελτίωση των συνθηκών εργα
σίας για τους εργαζόμενους στο δημόσιο Σύστημα Υ
γείας, έτσι ώστε να σταματήσει η εκροή νέων επιστη
μόνων προςτο εξωτερικό και προςτο ιδιωτικό σύστη-

Τα αιτήματα

Τι ζητούν οι 
εργαζόμενοι

Για όλους τους παραπάνω λόγους, το Δ.Σ. του Συλλό
γου Εργαζομένων ΓΝΑΝ ζητά να διασφαλιστεί η πληρέ
στερη λειτουργία του Νοσοκομείου Αγιο υ Νικολά ου. του
λάχιστον στα πιο κρίσιμα τμήματα και κλινικές που ανα
φέραμε παραπάνω, με τη συνδρομή καιτη βοήθεια και 
από τα άλλα νοσοκομεία του νομού, τουλάχιστον για το 
κρίσιμο χρονικό διάστημα που απαιτούνται άμεσες λύ
σεις. Όπως τονίζουν, «χωρίς αυτή την κίνηση θα συνε
χίσει να βρίσκεται σε δοκιμασία η λειτουργία κρίσιμων 
δομών του ΓΝΑΝ, ενώ υπάρχει περίπτωση να έχουμε 
στο άμεσο μέλλον προβλήματα και σε άλλες κλινικές 
του κεντρικού νοσοκομείου του νομού.

Οι πολίτες του νομού Λασιθίου χρειάζονται ένα κε
ντρικό νοσοκομείο επαρκώς και ασφαλώς στελεχωμέ
νο, έτσι ώστε να μη χρειάζεται να γίνεται εκροή περιστα
τικών δευτεροβάθμιας παροχής υγείας προςτα νοσοκο
μεία του Ηρακλείου».

μα, και έτσι ώστε να μπορέσουν να στελεχωθούν ε
πιτέλους σωστά όλα τα νοσοκομεία. Βεβαίως οι ανά
γκες υγείας των πολιτών του νομού Λασιθίου πρέπει 
να καλυφθούν άμεσα με τον καλύτερο δυνατό τρόπο 
και τα προβλήματα στη λειτουργία του κεντρικού νο
σοκομείου του νομού Λασιθίου επηρεάζουν την πα
ροχή υπηρεσιών υγείας προς όλους του κατοίκους 
του νομού».
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• ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΜΕ ΚΛΙΜΑΚΙΟ ΤΟΥ ΕΟΔΥ ΣΤΗΝ 7Η ΥΠΕ ΚΡΗΤΗΣ

Ενεργοποιείται το Εθνικό Πλαίσιο Πρόληψης και Ελέγχου των νοσοκομειακών 
λοιμώξεων και της μικροθιακής αντοχής στα νοσοκομεία του ΕΣΥ
Την 7η Υγειονομική Περιφέρεια Κρήτης επισκέφτηκε τη Δευτέρα 14 Ιουνίου κλιμάκιο του ΕΟΔΥ, με επικεφαλής τον Αντιπρόεδρο του οργανισμού, αρμόδιο για τα μεταδο
τικά νοσήματα, Επίκουρο Καθηγητή Κλινικής Φαρμακολογίας Πανεπιστημίου Πατρών, κο Παναγιωτακόπουλο Γεώργιο, στα πλαίσια υλοποίησης του πενταετούς Εθνικού 
Προγράμματος Πρόληψης και Ελέγχου των νοσοκομειακών λοιμώξεων και της μικροθιακής αντοχής στα νοσοκομεία του ΕΣΥ.

Το πρόγραμμα, ύψους 5 εκατ. ευρώ, χρηματο
δοτείται με αποκλειστική δωρεά από το Ίδρυμα 
Σταύρος Νιάρχος, στο πλαίσιο της Πρωτοβου
λίας του ΙΣΝ για την Υγεία και υλοποιείται μετά 
την υπογραφή του Μνημονίου Συνεργασίας 
(MoU) μεταξύ του Οργανισμού Διασφάλισης της 
Ποιότητας στην Υγεία (ΟΔΙΠΥ) και του Κέντρου 
Κλινικής Επιδημιολογίας & Έκβασης Νοσημά
των - CLEO, με τη συνεργασία του Υπουργείου 
Υγείας, του ΕΟΔΥ, της Ελληνικής Εταιρείας 
Ελέγχου Λοιμώξεων και του ΕΚΠΑ.

Με στόχο τη δημιουργία πρότυπων Ελληνι
κών Δημόσιων Νοσοκομείων στους τομείς της 
πρόληψης και του ελέγχου των νοσοκομειακών 
λοιμώξεων (ΝΛ) και της ΜικροΒιακής Αντοχής 
(ΜΑ), σε πρώτη φάση εντάσσονται δέκα (10) νο
σοκομεία σε όλη τη χώρα, με το ΠΑΓΝΗ να συμ
μετέχει εκ μέρους της 7ης ΥΠΕ Κρήτης, 
διασυνδέοντας παράλληλα και τα υπόλοιπα νο
σοκομεία της υγειονομικής περιφέρειας.

Στις δράσεις του προγράμματος εντάσσονται:
- Η ενίσχυση των επιτροπών λοιμώξεων στα πι

λοτικά νοσοκομεία με πρόσθετο νοσηλευτικό 
προσωπικό, ειδικά εκπαιδευμένο στον 
έλεγχο των λοιμώξεων, με στόχο να υπάρχει 
τελικά αναλογία ενός (1) νοσηλευτή λοιμώ
ξεων ανά 250 κλίνες, σύμφωνα με τις διεθνείς 
κατευθυντήριες οδηγίες.

- Η ανάπτυξη ενός Εθνικού Συστήματος παρα
κολούθησης λοιμώξεων που σχετίζονται με 
την υγειονομική περίθαλψη και συστήματος

παρακολούθησης ΜικροΒιακής Αντοχής, που 
θα παρέχει τα δεδομένα που απαιτούνται για 
τον εντοπισμό προβληματικών περιοχών, την 
παρακολούθηση της προόδου των πολιτικών 
πρόληψης και, τελικά, την εξάλειψη λοιμώ
ξεων που σχετίζονται με την υγειονομική πε
ρίθαλψη και τη μείωση της μικροΒιακής 
αντοχής.

- Η δημιουργία Εθνικού Προγράμματος εκπαί
δευσης και κατάρτισης, με διαπίστευση, 
πάνω στις Βασικές αρχές πρόληψης και ελέγ
χου των Νοσοκομειακών Λοιμώξεων και της 
ΜικροΒιακής Αντοχής.
Το κλιμάκιο του ΕΟΔΥ, αποτελούμενο από:

• τον Επιστημονικό Διευθυντή του CLEO, Κα
θηγητή Παιδιατρικής και Επιδημιολογίας, κο 
Θεοκλή Ζαούτη

• τον Υπεύθυνο έργου,
κο Γιάννη Φαρόπουλο, Επιστημονικό Συνερ
γάτη του Γενικού Γραμματέα Δημόσιας 
Υγείας

• την Επιστημονικά Υπεύθυνη του έργου, κα 
Αγγελική Καράίσκου, Νοσηλεύτρια Επιτήρη
σης Λοιμώξεων ΓΝΕ «Θριάσιο», Μέλος Επι
τροπής Εμπειρογνωμόνων Υπουργείου 
Υγείας και Πρόεδρο ΔΣ της Ελληνικής Εται
ρείας Ελέγχου Λοιμώξεων

• την Προϊσταμένη του Γραφείου Νοσοκομει
ακών Λοιμώξεων ΕΟΔΥ, κα Σοφία Χατζηα- 
ναστασίου ενημέρωσε τη Διοίκηση της 7 ης 
ΥΠΕ Κρήτης και του ΠΑΓΝΗ, τον Διευθυντή 
της Ιατρικής Υπηρεσίας ΠΑΓΝΗ, Καθηγητή 
Πνευμονολογίας και Διευθυντή της Πνευμο- 
νολογικής Κλινικής ΠΑΓΝΗ, κο Τζανάκη Νι

κόλαο, τον Πρόεδρο της Επιτροπής Νοσοκο
μειακών Λοιμώξεων ΠΑΓΝΗ, Καθηγητή Πα
θολογίας Λοιμώξεων και Διευθυντή της 
Παθολογικής Κλινικής ΠΑΓΝΗ, κο Κοφτε- 
ρίδη Διαμαντή, τις Νοσηλεύτριες Επιτήρη
σης Λοιμώξεων ΠΑΓΝΗ και λοιπά στελέχη 
της Υγειονομικής Περιφέρειας Κρήτης και 
του ΠΑΓΝΗ για τις επόμενες ενέργειες. 
Παράλληλα δόθηκε η δυνατότητα στα στε

λέχη του ΠΑΓΝΗ και της 7ης ΥΠΕ Κρήτης να 
παρουσιάσουν τις καινοτόμες δράσεις των Επι
τροπών Λοιμώξεων σε επίπεδο υγειονομικής πε
ριφέρειας, οι οποίες μπορούν να αποτελέσουν 
τη βάση για την υλοποίηση περεταίρω δράσεων 
στον κρίσιμο τομέα της πρόληψης και του ελέγ
χου νοσοκομειακών λοιμώξεων και της μικρο- 
βιακής αντοχής.



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ζητά αποζημίωση για την εκτός ωραρίου εργασία
στα εμβολιαστικά κέντρα

Πηγή: ΗΠΕΙΡΩΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝ Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

80.41 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΓΕΝΙΚΩΝ ΙΑΤΡΩΝ ΕΣΥ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ

Ζητά αποζημίωση για την εκτός ωραρίου εργασία στα εμβολιαστικά κέντρα
Την αποζημίωση ίου ιατρικού προσωπικού 

για την απογευματινή εργασία στα εμβολιά
στηκα κέντρα ζητά το Σωματείο Γενικών Ιατρών 

ΕΣΥ Ιωαννίνων, πολύ δε περισσότερο μετά 
την ανακοίνωση της αποζημίωσης των ιδιω
τών γιατρών για τους κατ’ οίκον εμβολιασμούς.

Όπως επισημαίνεται σε δελτίο τύπου, ο αρχι
κός σχεδιασμός της 6ης ΥΠΕ προέβλεπε απο
ζημίωση με εφημερίες του ιατρικού προσωπι
κού που θα απασχοληθεί με εμβολιασμούς σε

απογευματινή εργασία ή αργίες, ωστόσο ακο
λούθησαν ΦΕΚ για αποζημίωση του ιατρικού 
πρόσωπικού ως ώρες μεικτής εφημερίας τις μη 
εργάσιμες ημέρες.

Σε σχετική ερώτηση του Σωματείου από τις 
αρχές Μαΐου, δεν έχει δοθεί κάποια απάντηση, 
«θεωρώντας την απρόσκοπτη διαδικασία των 
εμβολιασμών πολύ μεγάλης σημασίας για τη 
δημόσια υγεία και την Πρωτοβάθμια Φροντίδα 
Υγείας ως τον πιο σημαντικό πυλώνα στο έργο

αυτό, επιδείζαμε έως τώρα μια στάση αναμο
νής. Ωστόσο οι αναφορές για αποζημίωση των 
ιατρών του ιδιωτικού τομέα για τα προγράμμα
τα κατ’ οίκον εμβολιασμών μας δημιουργούν 
εύλογα ερωτηματικά, θεωρώντας ότι πρέπει 
να προβλεφθεί αντίστοιχα αποζημίωση των 
εμπλεκόμενων στους εμβολιασμούς, σε εργα
σία πέραν του ωραρίου τους, ιατρών του ΕΣΥ. 
Πιστεύουμε ότι η κοινωνική προσφορά στο ζή
τημα της πανδημίας από το ιατρικό προσωπικό

έχει θέση, αλλά δεν μπορεί να είναι μονόπλευ
ρη μόνο από τους ιατρούς του ΕΣΥ, οι οποί
οι ήδη έχουν ενισχύσει όλο αυτό το διάστημα 
και τα νοσοκομεία με ιατρικό προσωπικό. Επί
σης, από τις αναφερόμενες ανάγκες σε εμβολι
ασμούς κατ’ οίκον αποδεικνύεται και πάλι ότι 
στην Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας υπάρχουν 
ελλείψεις σε προσωπικό και ότι η ενίσχυσή της 
είναι ζωτικής σημασίας για τη δημόσια υγεία», 
αναφέρει το Σωματείο.



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Παρακολουθούσε με κρυφές κάμερες τις
νοσηλεύτριες να...γδύνονται!

Πηγή: ONTIME Σελ.: 1,9 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

668.83 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Παρακολουθούσε από κρυφέε κύμερεε tis 
νοοηλεύτριεε του «Σωτηρία» να γδύνονται

ΣΟΚ ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΑΝΑΦΟΡΑΣ ΜΕ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟ (ΚΑΙ ΜΕΧΡΙ ΠΡΟΣΦΑΤΑ) ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΤΗ □



8;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Παρακολουθούσε με κρυφές κάμερες τις νοσηλεύτριες να...γδύνονται!
Πηγή: ONTIME Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-06-2021

Αναστάτωση επικρατεί στο νοσοκομείο «Σωτηρία» 
από τη δράση του ηδονοβλεψία συνδικαλιστή.

£
οκ στο νοσοκομείο «Σωτηρία» 
μετά την καταγγελία για την 
ύπαρξη εργαζόμενου με έφε
ση στις παράνομες καταγρα
φές. Οι εργαζόμενοι είναι ανά
στατοι και κυρίως οι νοσηλεύτριες του 
νοσοκομείου, που ανησυχούν μήπως 

έχουν κινηματογραφηθεί και οι ίδιες 
από το συνάδελφό τους, που φέρεται να 
βιντεοσκοπούσε το νοσηλευτικό προ
σωπικό την ώρα που άλλαζε ρούχα. «Ο 
άνθρωπος, ο οποίος είναι στο τμή
μα, είχε βάλει κάμερες και 
παρακολουθούσε το προ
σωπικό σε αποδυτήρια 
και κατά τη λειτουρ
γία της κλινικής», λέει 
ο πρόεδρος των εργα
ζομένων του νοσοκο
μείου, Κώστας Κου- 
τρουμάνος, στο Mega.
Σύμφωνα με την κα
ταγγελία που έγινε στο 
σωματείο των εργαζομέ
νων, στόχο αποτελούσαν οι 
νοσηλεύτριες, που έτσι και αλλιώς, 
ιδίως τώρα, λόγω των μέτρων για τον 
COVID-19, πήγαιναν να αλλάξουν στα 
αποδυτήρια του νοσοκομείου πριν να 
πιάσουν βάρδια ή όταν τελείωναν. Ο 
καταγγελλόμενος φέρεται να ξεκινούσε 
την καταγραφή μόλις εντόπιζε τα θύμα
τά του, ενώ άγνωστο παραμένει το αν 
διακινούσε και σε άλλους το υλικό της

παράνομης καταγραφής. «Είμαστε ένα 
νοσοκομείο αναφοράς, ένα νοσοκομείο 
Ιστορίας, με τους εργαζόμενους να δί
νουν μάχη για να σώσουν ανθρώπινες 
ζωές», ανέφερε αρχικά ο πρόεδρος των 
εργαζομένων του νοσοκομείου «Σωτη
ρία», τονίζοντας ότι δεν θα επιτραπεί σε 
κανέναν να δυσφημήσει το νοσοκομείο. 
Όσον αφορά το περιστατικό που έχει 
δει το φως της δημοσιότητας, τόνισε 
πως «δεχθήκαμε μια επώνυμη καταγ

γελία από έναν εργαζόμενο του νο
σοκομείου και πρόσφατα μέ

λος του Δ.Σ. του συλλόγου 
μας. Μας αναφέρει ότι 

ο κύριος που μηνύεται 
έχει στήσει κάμερες 
στην κλινική και πα
ρακολουθούσε εργα
ζομένους. Ήταν μέχρι 
πρόσφατα συνδικα
λιστής. Παραιτήθηκε 

πρόσφατα γιατί δεχόταν 
απειλές και εκφοβισμούς 

από εργαζομένους που ήταν 
σε αντιπαράθεση. Σύμφωνα με όσα 

ισχυρίζεται, είχε κρατήσει το αποδει
κτικό υλικό και θα τα δείξει στη Δικαι
οσύνη. Προσπαθήσαμε να μας αποκα- 
λύψει το όνομα... ο ίδιος ανέφερε ότι 
θα προβεί στις απαραίτητες νομικές 
ενέργειες. Η θέση μας είναι πολύ λεπτή, 
πρέπει να υπερασπιζόμαστε όλους τους 
συναδέλφους».



9;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Σάλος στο γνωστό νοσοκομείο, από ηδονοβλεψία
που είχε «παγιδεύσεις τα αποδυτήρια γυναικών

Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 1,4 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

777.98 cm² Κυκλοφορία: 4295

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σάλος στο γνωστό νοσοκομείο, από ηδονοβλεψία που είχε «παγιδεύσεις τα αποδυτήρια γυναικών

Ο ανώμαλος νοσηλευτής είχε κρύιμει κάμερες στους χώρους 
που άλλαζαν πριν τη Ράρδια οι ανυποιμίαστες συνάδελφοί του
Δραματική καταννεΔία οπό μέρος ίου ουϋϋόγου των εργαζομένων, που «έπεσε» στα χέρια ίου ίο πιπεράτο υΡικό
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1  Σάλος στο γνωστό νοσοκομείο, από ηδονοβλεψία που είχε
«παγιδεύσεις τα αποδυτήρια γυναικών

Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 1,4 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-06-2021

Ανώμαλοε μπανιστιριζή$, εργαζόμενοί στο «Σωτηρία»

Είχε βάίίει κάμερες στα αποδυτήρια και... έπαιρνε μάτι
ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ-ΒΟΜΒΑ για το νοσοκομείο «Σωτη
ρία» είδε το «φωε» τηε δημοσιότηταε, κατά την 
οποία έναε εργαζόμενοε τοποθέτησε κάμερεε στα 
αποδυτήρια του νοσοκομείου και βιντεοσκοπούσε 
το νοσηλευτικό προσωπικό την ώρα που άλλαζε! «Ο 
άνθρωποε, ο onoios είναι στο τμήμα, είχε βάλει 
κάμερεε και παρακολουθούσε το προσωπικό σε 
αποδυτήρια και κατά τη λειτουργία τηε κλινι- 
κήε», δήλωσε στην εκπομπή «LiveNews» ο πρό- 
εδροε Εργαζομένων του νοσοκομείου, Κώσταε 
Κουτρουμάνοε. Σύμφωνα με την καταγγελία που 
έγινε στο σωματείο των εργαζομένων, στόχο αποτε
λούσαν οι νοσηλεύτριεε, που έτσι και αλλιώε και, ιδίωε τώρα λόγω των μέτρων 
για τον κορονοϊό, πήγαιναν να αλλάξουν στα αποδυτήρια του νοσοκομείου πριν 
πιάσουν βάρδια ή όταν τελείωναν. «Εμείε δεν έχουμε, δεν μπορούμε να έχουμε 
υλικό εμείε από εδώ και από κει που ρωτάμε, καταλαβαίνετε είνόι ένα πολύ λεπτό 
θέμα το οποίο στεκόμαστε στην καταγγελία ενόε επώνυμου εργαζόμενου και

ισχυρίζεται ότι έχει αποδεικτικά στοιχεία», σημειώνει 
ο κ. Κουτρουμάνοε. Ο καταγγελλόμενοε φέρεται, 
μόλιε εντόπιζε τα θύματά του, να ξεκινούσε την κατα
γραφή, ενώ άγνωστο παραμένει αν διακινούσε και 
παραπέρα το υλικό τηε παράνομηε καταγραφήε.

Αναφορικά με το περιστατικό ο πρόεδροε τόνισε: 
«Δεχθήκαμε μία επώνυμη καταγγελία από έναν ερ
γαζόμενο του νοσοκομείου και πρόσφατα μέλοε του 
Δ.Σ. του συλλόγου μαε. Μαε αναφέρει ότι ο εν λόγω 
κύριοε που μηνύεται έχει στήσει κάμερεε στην κλινι
κή και παρακολουθούσε εργαζομένουε.Ήταν μέχρι 
πρόσφατα συνδικαλιστήε. Παραιτήθηκε πρόσφατα 

γιατί δεχόταν απειλέε και εκφοβισμούε από εργαζομένουε που ήταν σε αντιπα
ράθεση. Σύμφωνα με όσα ισχυρίζεται είχε κρατήσει το αποδεικτικό υλικό και θα 
το δείξει στη Δικαιοσύνη. Προσπαθήσαμε να μαε αποκαλύψει το όνομα... ο ίδιοε 
ανάφερε ότι θα προβεί στιε απαραίτητεε νομικέε ενέργειεε. Η θέση μαε είναι πο
λύ λεπτή πρέπει να υπερασπιζόμαστε όλουε τουε συναδέλφουε».



11;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ψηφίζουν στο Πανεπιστημιακό
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

547.26 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ψηφίζουν
στο Πανεπιστημιακό
►Συνεχίζεται και σήμερα 
η εκλογική διαδικασία των εργαζομένων

Ξεκίνησαν χθεε στο αμφιθέατρο ίου Πανεπιστημιακού Νοσο
κομείου οι εκήογέε του Συήήόγου Εργαζομένων του Νοσο
κομείου για την ανάδειξη νέαε Διοίκησηε και αντιπροσώπων 
στην ΠΟΕΔΗΝ. Στιε εκήογέε, που συνεχίζονται και σήμερα 
από τιε 7 το πρωί μέχρι τιε 5 το απόγευμα, μπορούν να συμ
μετέχουν τα μέλη που είναι οικονομικά τακτοποιημένα και εί
χαν κάνει εγγραφή για το Σωματείο Εργαζομένων μέχρι τιε 31 
Μάίου 2021. ΣΕΛ.7
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1  Ψηφίζουν στο Πανεπιστημιακό
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-06-2021

Στις κάλπες 
οι εργαζόμενοι 
στο ΠΓΝΛ
ΞΕΚΙΝΗΣΑΝ ΧΘΕΣ ΚΑΙ ΟΛΟΚΛΗΡΩΝΟΝΤΑΙ ΣΗΜΕΡΑ 
01 ΕΚΛΟΓΕΣ ΓΙΑ ΝΕΑ ΔΙΟΙΚΗΣΗ

Ξεκίνησαν x9es στο αμφιθέατρο του Πα
νεπιστημιακού Νοσοκομείου οι εκλογέ5 
του Συλλόγου Εργαζομένων του Νοσο
κομείου για την ανάδειξη νέα$ Διοίκη- 

« ons και αντιπροσώπων στην ΠΟΕΔΗΝ. 
' Στΐ5 εκάογέΒ, που συνεχίζονται και σή

μερα από tis 7 το πρωί μέχρι tis 5 το 
απόγευμα, μπορούν να συμμετέχουν ία 
μέλη που είναι οικονομικά τακτοποιημέ
να και είχαν κάνει εγγραφή για το Σω
ματείο Εργαζομένων μέχρι tis 31 Μάίου 
2021.

Υπενθυμίζεται ότι την ψήφο των εργαζο
μένων διεκδικούν 4 παρατάξει με υπο
ψηφίου για το Διοικητικό Συμβούλιο 
tous:

* ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ 
Ακομμάτιστη - Αδέσμευτη Κίνηση
ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ, ΘΕΟΧΑΡΗ 
ΛΩΙΔΑ (ΛΗΔΑ), ΚΑΤΣΙΟΥΡΑ ΑΘΑΝΑΣΙΑ, 
ΜΠΟΥΣΔΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ, ΟΙΚΟΝΟΜΟΥ 
ΧΡΙΣΤΙΝΑ, ΣΤΑΜΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ

* ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙ
ΚΩΝ
ΠΑΠΑΘΑΝΑΣΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ, ΣΚΟΚΑ ΜΑ
ΡΙΑ, ΤΣΑΛΚΙΤΖΑΚΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ, ΤΣΑΜ- 
ΠΟΥΛΗ ΜΑΡΙΑ, ΧΑΤΖΗΑΝΤΩΝΙΟΥ ΔΗ- 
ΜΗΤΡΗΣ

* ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΚΙΝΗΣΗ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ 
Π.Γ.Ν. ΛΑΡΙΣΑΣ
ΒΑΙΟΥΛΗΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ, ΓΚΑΡΝΙΔΗΣ 
ΙΩΑΝΝΗΣ, ΓΚΕΚΑ ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ, ΓΟΥΠΟΥ 
ΔΗΜΗΤΡΑ, ΔΙΑΜΑΝΤΗ ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ, ΖΗ- 
ΣΟΠΟΥΛΟΥ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑ, ΚΑΛΙΑΚΟΥ- 
ΔΑ ΣΤΑΜΑΤΙΑ, ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙ
ΝΗ, ΚΡΑΤΣΑΓΚΩΝΗ ΧΡΥΣΑ, ΚΩΣΤΟΠΟΥ- 
ΛΟΥ ΘΩΜΑΗ, ΚΩΤΙΝΑ ΣΕΒΑΣΤΗ, ΛΟΥΓ- 
ΚΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ, ΜΑΚΡΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ, 
ΜΑΛΙΤΑ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ, ΜΑΝΩΛΟΠΟΥ- 
ΛΟΥ ΒΑΙΑ, ΜΑΡΓΑΡΙΤΗ ΣΤΑΜΑΤΙΑ (ΜΑ
ΤΙ ΝΑ), ΜΠΑΚΑΛΗ ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ, ΜΠΑΛΙΑ 
ΝΙΚΟΛΕΤΤΑ, ΜΠΟΥΖΟΥΚΗ ΙΩΑΝΝΑ, ΝΑ- 
ΚΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ, ΝΙΚΟΛΑΙΔΟΥ ΜΑΡΙΑ, ΠΑ- 
ΠΑΘΕΟΔΩΡΟΥ ΣΤΕΛΛΑ, ΠΑΠΑΚΩΣΤΑ 
ΕΛΕΝΗ, ΠΑΡΑΣΧΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΑ, ΣΟΥ- 
ΦΛΙΑ ΔΗΜΗΤΡΑ, ΣΠΥΡΟΥ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙ
ΝΟΣ, ΣΤΕΡΓΙΟΥ ΕΙΡΗΝΗ, ΤΖΟΑΝΟΣ ΣΩ
ΤΗΡΙΟΣ, ΤΣΙΓΑΡΑ ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ, ΤΣΙΝΤΖΑ 
ΧΡΙΣΤΙΝΑ, ΤΣΟΛΚΑΣ ΘΩΜΑΣ, ΦΩΤΟ- 
ΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΧΑΡΙΣΗ ΕΥΑΓΓΕΛΗ, 
ΧΑΤΖΗ ΜΑΡΙΑ

* ΕΝΙΑΙΟ ΨΗΦΟΔΕΛΤΙΟ
ΒΑΙΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΓΚΟΥΝΤΟΥΡΑ ΠΑΡΑ
ΣΚΕΥΗ (ΒΙΒΗ), ΓΡΙΒΑ ΕΙΡΗΝΗ, ΔΕΛΗΜΗ- 
ΤΡΟΣ ΑΝΤΩΝΗΣ, ΖΑΦΕΙΡΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 
(ΚΟΝΤΟΣ), ΚΑΡΑΝΤΑΚΗ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ, 
ΚΑΡΝΑΒΑ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ, ΚΑΤΣΙΓΙΑΝΝΗΣ 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΚΟΛΟΒΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ, ΚΟΥ
ΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ, ΚΟΥΤΣΟΔΟΝΤΗΣ ΝΙΚΟ
ΛΑΟΣ, ΛΑΡΙΣΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ, ΛΥΒΙΑ- 
ΚΗ ΕΙΡΗΝΗ (ΡΕΝΑ), ΜΗΤΡΑΛΗΣ ΠΑΝΑ
ΓΙΩΤΗΣ, ΜΙΧΑΗΛ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΜΠΑΡΜ- 
ΠΟΥΤΣΗ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ, ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΠΙΑΧΑΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ, ΠΙ- 
ΣΠΑΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ, ΣΕΜΕΡΤΖΗ ΕΛΕΝΗ, ΣΕ- 
ΜΕΡΤΖΗ ΘΕΟΔΩΡΑ, ΣΟΥΛΤΣΙΩΤΟΥ ΒΑΙΑ, 
ΣΠΑΝΟΓΙΑΝΝΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΤΣΑΠΑ- 
ΛΗΣ ΛΑΜΠΡΟΣ, ΧΑΡΙΣΗ ΜΑΡΙΑ-ΣΟΦΙΑ, 
ΧΡΥΣΑΦΗ ΚΥΡΙΑΚΗ.
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1  Σοκάρει η αποκάλυψη άτι ένας εργαζόμενος στο
Νοσοκομείο «Σωτηρία»

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 1,9 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

323.96 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«ΜΑΤΑΚΙΑΣ» 
ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΣ 

ΣΤΟ ΣΩΤΗΡΙΑ
Θ
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1  Σοκάρει η αποκάλυψη άτι ένας εργαζόμενος στο Νοσοκομείο
«Σωτηρία»

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 1,9 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-06-2021

«Ματάκιαβ» στο 
νοσοκομείο «Σωτηρία»
Σοκάρει η αποκάλυψη άτι ένας εργαζόμενος στο Νο
σοκομείο «Σωτηρία» είχε τοποθετήσει κρυφές κάμε
ρες στα αποδυτήρια όπου αλλάζουν οι νοσηλεύτριες, 
προκειμένου να «παίρνει μάτι» τις συναδέλφους του!

Οπως ανέφερε χθες σε τηλεοπτική συνέντευξη ο 
πρόεδρος των εργαζομένων του νοσοκομείου Κώ
στας Κουτρουμάνος, το θέμα ήρθε στο φως έπειτα 
από καταγγελία ενός άλλου εργαζομένου, ο οποίος 
ισχυρίζεται ότι έχει αποδεικτικά στοιχεία. «Δεχθή
καμε μια επώνυμη καταγγελία από έναν εργαζόμε
νο του νοσοκομείου και μέχρι πρότινος συνδικαλιστή 
και μέλος του διοικητικού συμβουλίου του συλλόγου 
μας. Ο συγκεκριμένος άνδρας μάς αναφέρει ότι συ
νάδελφος είχε στήσει κάμερες στην κλινική και πα
ρακολουθούσε εργαζομένους. Ο καταγγέλλων πα
ραιτήθηκε πρόσφατα γιατί δεχόταν απειλές και εκ
φοβισμούς από εργαζομένους που ήταν σε αντιπα
ράθεση. Σύμφωνα με όσα ισχυρίζεται, είχε κρατήσει 
το αποδεικτικό υλικό και θα το δείξει στη Δικαιοσύ
νη. Προσπαθήσαμε να μας αποκαλύψειτο όνομα του 
δράστη, αλλά ο ίδιος ανάφερε ότι θα προβεί στις απα- 
ραίτητες νομικές 
ενέργειες. Η θέ
ση μας είναι πολύ 
λεπτή, πρέπει να 
υπερασπιζόμαστε 
όλους τους συνα
δέλφους» ανέφε
ρε ο κ. Κουτρου
μάνος.

Σύμφωνα με 
όσα έχουν γίνει 
ως τώρα γνωστά, 
ο... μπανιστηρ- 
τζής εργαζόμε
νος ξεκινούσε την 
καταγραφή μόλις 
εντόπιζε τις νοση- 
λεύτριες που τον εν
διέφεραν, ωστόσο παραμένει άγνωστο αν κρατούσε 
το παράνομο υλικό για τον εαυτό του ή το διακινού
σε στο διαδίκτυο.

«Είμαστε ένα νοσοκομείο αναφοράς, ένα νοσο
κομείο ιστορίας, με τους εργαζομένους να δίνουν μά
χη για να σώσουν ανθρώπινες ζωές. Δεν θα επιτραπεί 
σε κανέναν να δυσφημήσει το νοσοκομείο» προειδο
ποίησε ο πρόεδρος των εργαζομένων.

Ωστόσο, προκαλεί αλγεινή εντύπωση το γεγονός 
ότιο κ. Κουτρουμάνος δεν απευθύνθηκε στη Δικαιο
σύνη αμέσως μόλις πληροφορήθηκε πως οι νοσηλεύ- 
τριες του νοσοκομείου είχαν πέσει θύ ματα ενός επιτη
δείου. Σύμφωνα με πληροφορίες, στους κόλπους του 
«Σωτηρία» επικρατεί πανικός, καθώς οι νοσοκόμες 
δεν μπορούν να πιστέψουν πως την ώρα που άλλα
ζαν στα αποδυτήρια πριν και μετά την ανάληψη των 
καθηκόντων τους κάποιος συνάδελφός τους τις κι- 
νηματογραφσυσε για να ικανοποιήσει τις αρρωστη- 
μένες ορέξεις του.

Ερναζομενοε 
είχε τοποθετήσει 
χρυφέεκάμερεε 
στα αποδυτήρια 
όπου αλλάζουνοινοσηλεύ τριε$
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1  ΗΠΑ: Ο Covid ήταν παρών πριν από το κρούσμα
μηδέν

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 26 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

440.71 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΗΠΑ: Ο Covid ήταν παρών 
πριν από ίο κρούσμα μηδέν

■ Σύμφωνα με νέα μελέτη, επτά άτομα σε 
πέντε πολιτεΐεε είχαν μολυνθεί από τον 
Δεκέμβριο του 2019 ή αρχέε του 2020

Ν
έα στοιχεία που 
ίσως αλλάζουν εκ 
νέου ιη θεωρία 
για τη διασπορά 
της πανδημίας δί
νει τώρα μελέτη της αμερικανι
κής κυβέρνησης!

Σύμφωνα με αυτήν από τον 
Δεκέμβριο του 2019 ή από τις 
πρώτες εβδομάδες του 2020 
υπήρχαν κρούσματα σε πέ
ντε πολιτείες των ΗΠΑ. Συγκε
κριμένα, επιστήμονες οι οποί
οι ανέλυσαν δείγματα αίματος 
από 24.000 Αμερικανούς για 
μελέτη του Εθνικού Ινσπτούτου 
Υγείας (ΝΙΗ) των ΗΠΑ εντόπι
σαν επτά άτομα σε πέντε πολι
τείες (στο γεωγραφικό τρίγωνο 
Μισισίπι - Ουισκόνσιν - Πεν- 
σιλβανία), τα οποία είχαν μο
λυνθεί από Covid-19 μερικές 
ημέρες ή ακόμα και εβδομάδες 
προτού επιβεβαιωθούν τα πρώ
τα κρούσματα σπς συγκεκριμέ
νες πολιτείες. Μάλιστα η μελέτη 
αναφέρει πως ένα ζευγάρι είχε 
εμφανίσει και ήπια συμπτώμα
τα κορονοϊού.

Δύο δείγματα, ένα από το 
Ιλινόις και ένα από τη Μασα- 
χουσέτη, χρονολογούνται στις 
7 και τις 8 Ιανουάριου 2020, 
όπως ανέφεραν οι ερευνητές. 
Οι ίδιοι τονίζουν πως τα ανπσώ- 
ματα που βρέθηκαν στα δείγμα
τα αυτά εμφανίστηκαν περίπου 
δύο εβδομάδες αφότου τα άτο
μα είχαν μολυνθεί. Η ανάλυση 
δεν είναι οριστική και ορισμένοι 
εμπειρογνώμονες παραμένουν 
δύσπιστοι, αλλά οι ομοσπονδι
ακοί αξιωματούχοι υγείας απο- 
δέχονται όλο και περισσότερο

ένα χρονοδιάγραμμα σύμφω
να με το οποίο μικρός αριθμός 
κρουσμάτων Covid-19 ενδέχε
ται να υπήρχαν σπς ΗΠΑ προ
τού αναγνωρίσει ο πλανήτης τον 
επικίνδυνο νέο ιό που ξέσπασε 
στην Κίνα.

«Οι μελέτες είναι αρκε

τά συνεπείς» δήλωσε η Νατα- 
λί Τόρνμπουργκ από τα Κέντρα 
Ελέγχου και Πρόληψης Νοση
μάτων (CDC). «Υπήρχαν πιθα
νώς πολύ σπάνιες και σπορα
δικές περιπτώσεις κορονοϊού 
εδώ νωρίτερα από ό,τι γνω
ρίζαμε. Αλλά δεν ήταν ευρέ

ως διαδεδομένα και δεν έγι
ναν ευρέως διαδεδομένα έως 
τα τέλη Φεβρουάριου» δήλωσε 
η ερευνήτρια της ομάδας του 
CDC για την ανοσολογία του 
ιού του αναπνευστικού.

Επισήμως, η πρώτη λοίμω
ξη στις ΗΠΑ που εντοπίστηκε 
ήταν ταξιδιώτης - ένας άνδρας 
από την Ουάσινγκτον που επέ
στρεψε από την Ουχάν της Κί
νας σπς 15 Ιανουάριου και ζή
τησε βοήθεια σε μια κλινική 
στις 19 Ιανουάριου. Ωστόσο, η 
έρευνα από τότε έχει δείξει ότι 
ένας μικρός αριθμός λοιμώξε
ων εμφανίστηκε νωρίτερα.
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1  «Αν υπάρξει τέταρτο κύμα πανδημίας, τότε πάλι θα
αλλάξουν οι οδηγίες για τα εμβόλια»

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

279.33 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Αν υπάρξει τέταρτο κύμα 
πανδημίας, τότε πάλι θα αλλάξουν 
οι οδηγίες για τα εμβόλια»
Διευκρινήσεις για τους εμβολιασμούς έδωσε 
ο γενικός γραμματέας Πρωτοβάθμιας Υγείας

Για την πορεία της εμβολιαστικής 
διαδικασίας μίλησε ο γενικός γραμ
ματέας Πρωτοβάθμιας Υγείας, Μά
ριος Θεμιστοκλέους, σημειώνοντας 
πως είναι εύλογες οι ανησυχίες του 
κόσμου.

Όπως είπε στον ΑΝΤΙ το πρωί της 
Δευτέρας, «αν το βάλουμε στην σω
στή βάση το ζήτημα, η ανησυχία του 
κόσμου προκύπτει από την πανδημία 
την ίδια. Αυτό που συμβαίνει εδώ εί
ναι κάτι που έγινε σε όλες τις χώρες 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης. Οι επιστή
μονες που μετέχουν στην Εθνική 
Επιτροπή Εμβολιασμών είναι σχεδόν 
ό,τι καλύτερο έχουμε στην Ελλάδα, 
με εξειδίκευση στα εμβόλια».

Αναφερόμενος στο εμβόλιο της 
AstraZeneca και την σύσταση για εμ
βολιασμό με το εμβόλιο της As
traZeneca από άτομα 60 ετών και 
άνω είπε πως «η Επιτροπή συνεδρία
σε και πριν από τρεις εβδομάδες με 
βάση τα επιστημονικά δεδομένα. Με 
βάση τα νέα δεδομένα που προέκυ- 
ψαν τώρα, το ηλικιακό όριο ανέβηκε 
για το εμβόλιο της AstraZeneca. Αν 
υπάρξει τέταρτο κύμα και αλλάξουν 
τα πράγματα το ηλικιακό όριο μπορεί 
και πάλι να κατέβει».

«Από τις 27 χώρες της ΕΕ, τις 29 
χώρες μιας και υπάρχουν και χώρες 
του Ενιαίου Οικονομικού Χώρου, 
αυτήν την στιγμή η σύσταση στις 12 
χώρες είναι να γίνεται ο εμβολιασμός 
σε όλα τα άτομα 18 ετών και άνω, σε 
15 χώρες υπάρχει με την μορφή σύ
στασης διαφορετικό όριο, αλλού 70 
και αλλού 65 ετών. Πολλές χώρες, 
όπως η Γερμανία, έχει την σύσταση 
για τα άτομα άνω των 60 ετών, αλλά 
μπορεί και κάποιος 19 ετών να κάνει

το εμβόλιο της AstraZeneca », προ
σέθεσε ο γενικός γραμματέας του 
υπουργείου Υγείας.

Για την δεύτερη δόση εμβολια
σμού, όσων έχουν κάνει την πρώτη 
δόση του AstraZeneca, ο κ. Θεμιστο
κλέους ανέφερε ότι «η Εθνική Επι
τροπή Εμβολιασμών που δίνει την 
κατευθυντήρια γραμμή, δίνει την σύ
σταση και την δίνει με στοιχεία γιατί 
κάποιος που έχει κάνει την πρώτη 
δόση του AstraZeneca, πρέπει να κά
νει και την δεύτερη δόση με As
traZeneca, δεν υπάρχουν αστερίσκοι 
και ερωτηματικά».

«Οι πιθανότητες σε κάποιον που 
έχει κάνει την πρώτη δόση, να συμ
βεί κάτι στην δεύτερη δόση είναι 
απειροελάχιστες, είναι 1,3 στο ένα 
εκατομμύριο. Η λέξη «σύσταση» 
χρησιμοποιείται όπως παγίως από 
τους γιατρούς, καθώς η απόφαση 
λαμβάνεται από κοινού από τον 
γιατρό και τον ασθενή», ανέφερε.

Διευκρινιστικά, ο κ. Θεμιστο
κλέους είπε ότι «στις περιπτώσεις 
που έχει παρουσιαστεί θρόμβωση- 
μετά την πρώτη δόση του εμβολίου 
της AstraZeneca, δεν θα πρέπει να 
γίνει δεύτερη δόση από το ίδιο εμ
βόλιο. Υπάρχει και μια σειρά άλ
λων λόγων, υπάρχει ευρύ περιθώ
ριο που έχει αφήσει η Εθνική Επι
τροπή Εμβολιασμών, που μέσω του 
οικογενειακού γιατρού μπορεί να 
ζητηθεί να γίνει δεύτερη δόση από 
άλλο εμβόλιο. Αν κριθεί από την 
επιστημονική επιτροπή ότι πρέπει 
να γίνει δεύτερη δόση από άλλο 
εμβόλιο, θα υπάρχει διαθέσιμο 
ραντεβού για τον πολίτη με άλλο 
εμβόλιο».
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Ο ΚΑΘΗΓΗΤΗΣ ΧΡΟΥΣΟΣ ΜΙΛΑΕΙ ΣΤΟΝ «Τ.θ.»

«Είμαστε σε επιφυλακή για τις 
παρενέργειες των εμβολίων»
«Είναι μια πιθανότητα που παρακολουθούμε και στην χώρα μας και είμαστε πάντα 
σε επιφυλακή», δηλώνει στον «Τύπος Θεσσαλονίκης» ο Γιώργος Χρούσος. ΣΕΛ 8-9
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Χρούσος: «Είμαστε σε επιφυλακή για τι< 
των εμβολίων»
Τι σχολιάζει ο καθηγητής και μέλος της εθνικής επιτροπής εμβολιασμών στον «Τ.Θ.»

Janssen COVID-19 Vaccine
SUSPENSION FOR INTRAMUSCULAR INJECTION
fur UK under Emergency Use Authoriiation
Attention! After first use. hold at 2*C to l‘C 
(M-F to 40-F). Discard after 6 hours.
Donotfreeu. lanssen

Ο
ι πρόσφατες αλλαγές 
στις οδηγίες για τους 
εμβολιασμούς με As
traZeneca αναστάτωσε 
τους πολίτες και εγείρει 
σημαντικά ερωτήματα για τη συνέχεια 
των εμβολιασμών και με άλλα εμβόλια.

Ένα πολύ σημαντικό ερώτημα αφορά 
το μονοδοσικό εμβόλιο της 
Johnson&Johnson, το οποίο έχει παρό
μοια τεχνολογία με αυτό της As
traZeneca και αν θα πρέπει να υπάρ
ξουν περιορισμοί στις ηλικίες που το 
εμπιστεύονται. «Όντως η τεχνολογία 
αυτών των δύο εμβολίων είναι παρό
μοια και στο εξωτερικό έχουν ήδη ανα
φερθεί περιστατικά θρομβώσεων από 
το εμβόλιο μίας δόσης J&J. Είναι ένα 
φαινόμενο που παρακολουθούμε και 
στην χώρα μας και είμαστε πάντα σε 
επιφυλακή», δηλώνει στον «Τύπος 
Θεσσαλονίκης» ο Γιώργος Χρούσος, 
ομότιμος καθηγητής παιδιατρικής και 
ενδοκρινολογίας και μέλος της Εθνικής 
Επιτροπής Εμβολιασμού.

«Το ζήτημα είναι ότι στην Ελλάδα 
ακόμη δεν έχει αναφερθεί ούτε ένα πε
ριστατικό παρενεργειών θρόμβωσης 
από το Johnson&Johnson. Θα πρέπει να 
γίνουν περίπου ένα εκατομμύριο εμβο
λιασμοί για να εμφανιστούν τόσο σοβα
ρά περιστατικά και προς το παρόν 
έχουν γίνει περίπου 200 χιλιάδες με το 
συγκεκριμένο εμβόλιο. Πάντως, υπάρ
χει πιθανότητα και για αυτό, είμαστε 
πάντα σε επιφυλακή αν χρειαστεί να 
συζητήσουμε οποιαδήποτε αλλαγή στις 
οδηγίες και τις συστάσεις εμβολια
σμών», συμπληρώνει.

Όμως τέθηκαν υπό αμφισβήτηση από 
μέλη της επιστημονικής κοινότητας και 
ζητήματα γονιμότητας που σχετίζονται 
με συγκεκριμένα εμβόλια. «Δεν υπάρ
χει καμία σχέση της γονιμότητας με κα
νένα από τα 4 εμβόλια, δεν έχει αποδει
χτεί απολύτως τίποτα από καμία έρευ
να», σχολίασε ο κ. Χρούσος εξηγώντας

ότι δεν υπάρχει καμία επιστημονική βά
ση για τέτοια ανησυχία.

Όσον αφορά τα περιστατικά μυοκαρ
δίτιδας από τα εμβόλια mRna, ο καθη
γητής σχολίασε ότι η συγκεκριμένη πα
ρενέργεια είναι επίσης πολύ σπάνια με 
ποσοστό περίπου ένας στους 100 χιλιά
δες και ότι είναι αυτοπεριοριζόμενη, 
δηλαδή φεύγει από μόνη της.

Για την πορεία των εμβολιασμών, ο 
κ. Χρούσος υποστήριξε ότι ήδη έχει 
χτιστεί το τοίχος ανοσίας και πως «με 
λίγη προσπάθεια ακόμα θα απαλλαγού
με τελείως από τον κοροναϊό. Όταν 
φτάσουμε στο 80%. Ένα εκατομμύριο 
δόσεις ακόμα».

Όπως εξήγησε, σε αυτούς που έχουν

ανοσία περιλαμβάνονται: οι πλήρως εμ
βολιασμένοι, όσοι έκαναν την πρώτη 
δόση αλλά και όσοι νόσησαν από την 
Covid 19. «Όταν αυτοί συνολικά φθά- 
σουν στο 80% θα απελευθερωθούμε 
από την πανδημία. Θα πετάξουμε τις 
μάσκες, θα γίνουμε αυτό που ήμασταν 
πριν. Αυτό προχωράει ραγδαία».

Τέλος, συνέστησε όσοι έκαναν με 
AstraZeneca την πρώτη δόση εμβολίου 
να κάνουν και την δεύτερη. «Είναι προ
στατευτική και εναντίον της ινδικής με
τάλλαξης που εξαπλώνεται. Επίσης 
στην δεύτερη δόση δεν είδαμε επιπλο
κές του AstraZeneca. Οι ελάχιστες επι
πλοκές που είδαμε ήταν στην πρώτη 
δόση».

Λινού: Ποια εμβόλια 
να αποφεύγουν οι γυναίκες

Την έντονη ανησυχία της εξέφρασε 
για το εμβόλιο της Johnson & Johnson 
η καθηγήτρια επιδημιολογίας Αθηνά 
Λινού, ενώ αναφέρθηκε και στον εμβο
λιασμό με AstraZeneca. Όπως σημεί
ωσε, είναι «λογικό» το να ανησυχεί ο 
κόσμος για το εμβόλιο της AstraZeneca 
ξεκαθαρίζοντας όμως πως «όπου κι αν 
χρησιμοποιήθηκε το AstraZeneca, 
υπήρχαν πάντα λίγα θρομβοεμβολικά 
επεισόδια, όμως πουθενά δεν υπήρξε 
τέτοιο επεισόδιο μετά τη δεύτερη δό
ση».

Στο ερώτημα αν θα συμβούλευε 
ασθενή της που έχει κάνει την πρώτη 
δόση του AstraZeneca να κάνει και τη 
δεύτερη, απάντησε πως «θα έλεγα αυτό 
που ξέρω: αν δεν είχατε πρόβλημα στην 
1 η δόση, η πιθανότητα να έχετε στη 2η 
είναι 1 στο 1 εκατομμύριο».

Αν και χαρακτήρισε «λάθος» το ότι 
δεν δίνεται η δυνατότητα στους πολίτες 
να επιλέξουν άλλο σκεύασμα για τη 
δεύτερη δόση τους, εξήγησε ότι, δεν 
υπάρχει «επαρκής πληροφορία κι αυτό 
γιατί δεν έχουν ολοκληρωθεί οι έρευνες 
για το πόσο αποτελεσματική είναι η μί
ξη». Όσο για το ότι είχε εξ αρχής πει 
και συμβουλέψει τις γυναίκες νεότερης 
ηλικίας να μην κάνουν το AstraZeneca, 
εξήγησε ότι, το έκανε γιατί «υπήρχαν 
τα δεδομένα, τα οποία δεν έλεγαν ότι 
κινδυνεύει όποιος το κάνει, αλλά το ότι 
ο κίνδυνος είναι μεγαλύτερος στις νέες 
γυναίκες».

Είπε τέλος ότι, «τα δεδομένα αυτήν 
τη στιγμή είναι αν έκανες το πρώτο, κά
νεις το δεύτερο» και εμφανίστηκε κα- 
θησυχαστική για το θέμα, όμως εξέ
φρασε την έντονη ανησυχία της για το 
ότι, «δίνουμε ως εναλλακτική στις νέες 
γυναίκες -κάτω των 50- το Johnson & 
Johnson» και συμβούλεψε τις γυναίκες 
κάτω των 50 να κάνουν εμβόλια 
mRNA. Έτσι, η κα. Λινού συμβούλεψε 
τις νέες γυναίκες να αποφύγουν τα εμ
βόλια AstraZeneca και Johnson & 
Johnson.

Παπαευαγγέλλου: Έχουμε 25-
27 περιστατικά μυοκαρδίτιδας
μετά από mRNA εμβόλιο

Περί τα 25 με 27 περιστατικά μυο
καρδίτιδας - περικαρδίτιδας σε εμβο
λιασμένους με mRNA σκεύασμα 
έχουν αναγερθεί στη χώρα μας, χωρίς 
ωστόσο να είναι ξεκάθαρο εάν σχετί
ζονται με τον εμβολιασμό, τόνισε η 
Βάνα Παπαευαγγέλου μέλος της Επι-
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I παρενέργειες

τροπής Εμπειρογνωμόνων και καθη- 
γήτρια Παιδιατρικής μιλώντας στο 
ραδιόφωνο τον ΣΚΑΪ 100,3.

Σημείωσε ακόμη ότι τα περιστατικά 
αφορούν μεγάλους ανθρώπους ενώ τα 
περιστατικά που έχουν καταγραφεί κυ
ρίως το Ισραήλ αφορούν νέα άτομα ηλι
κίας από 18 έως 24 ετών.

Η κ. Παπαευαγγέλλου, πρόσθεσε επί
σης ότι τα περιστατικά μυοκαρδίτιδας 
μετά τον εμβολιασμό με Pfizer είναι 
ήπια, και δεν αφήνουν κάποιο κατάλοι
πο. Για το εμβόλιο της AstraZeneca 
σχολίασε ότι δεν έχουν αλλάξει καθό
λου τα επιστημονικά δεδομένα ως προς 
το σκεύασμα και ότι παραμένει εξαιρε
τικό και αποτελεσματικό εμβόλιο κατά 
του κορωνοϊού. Κάλεσε όσους έχουν 
προγραμματίσει δεύτερη δόση με Astra
Zeneca να σπεύσουν να εμβολιαστούν.

Εμβολιασμοί: Ανοιξε 
η πλατφόρμα για ραντεβού 
στους νέους 18 έως 24 ετών

Αδύναμη να εκπληρώσει τις δε
σμεύσεις της για την προμήθεια εμβο
λίων προς την Ευρωπαϊκή Ένωση κα
τά το δεύτερο τρίμηνο του έτους φαί
νεται πως είναι η Johnson & Johnson, 
σύμφωνα με εκπρόσωπο της Ευρω
παϊκής Επιτροπής.

Όπως αναφέρει το Reuters, την πε
ρασμένη εβδομάδα, ο Ευρωπαϊκός 
Οργανισμός Φαρμάκων ανακοίνωσε 
πως 17 εκατομμύρια δόσεις εμβολίων 
της Johnson & Johnson που στάλθη
καν στην Ευρώπη δεν θα χρησιμοποι
ηθούν για λόγους ασφαλείας. Οι συγ
κεκριμένες παρτίδες του εμβολίου της 
J&J προέρχονται από εργοστάσιο των

Ανοιξε χθες η πλατφόρμα για να 
μπορεί να κλείσει ραντεβού για εμβο
λιασμό και η τελευταία ηλικιακή ομά
δα από 18 έως 24 ετών, με τα εμβόλια 
της Pfizer, της Moderna και της John
son & Johnson, σύμφωνα με όσα ανέ
φερε στην τελευταία ενημέρωση για 
την πορεία της πανδημίας ο γενικός 
γραμματέας του υπουργείου Υγείας 
Μάριος Θεμιστοκλέους ο οποίος ανέ
φερε πως με αυτήν την εξέλιξη σημα- 
τοδοτείται και η ολοκλήρωση της 
προτεραιοποίησης για τον ενήλικο 
πληθυσμό.

Ο προγραμματισμός ραντεβού για 
τους πολίτες 18-24 ετών με άυλη συν- 
ταγογράφηση είναι ήδη σε εξέλιξη. Ο 
κ. Θεμιστοκλέους υπογράμμισε πως 
το τελευταίο δεκαήμερο 275.000 συμ
πολίτες μας από όλες τις ηλικιακές 
ομάδες έχουν κλείσει νέα ραντεβού 
για εμβολιασμό, ενώ τώρα εμβολιά
ζονται:

-Πολίτες άνω των 18 ετών με John

ΗΠΑ και δεν θα χρησιμοποιηθούν 
προληπτικά λόγω ανησυχιών για περι
στατικό επιμόλυνσης με ουσίες που 
χρησιμοποιήθηκαν για τα εμβόλια της 
AstraZeneca, που παράγονται στο ίδιο 
εργοστάσιο.

«Έπειτα από την απαγόρευση χορή
γησης των παρτίδων αυτών, η εται
ρεία δεν αναμένεται να είναι σε θέση 
να προμηθεύσει 55 εκατομμύρια δό
σεις μέχρι το τέλος αυτού του τριμή
νου» δήλωσε στο Reuters εκπρόσω
πος της Κομισιόν.

Η Ευρωπαϊκή Ενωση έχει παραγ- 
γείλει συνολικά 200 εκατομμύρια δό
σεις του εμβολίου της J&J, 55 εκα

son &Johnson 
-Πολίτες άνω των 25 ετών 
-Πολίτες με υποκείμενα νοσήματα 

υψηλού και αυξημένου κινδύνου 
-Εργαζόμενοι στο τομέα της υγείας 
-Εκπαιδευτικοί γενικής εκπαίδευ

σης
Στην πλατφόρμα των εμβολιασμών 

η οποία ξεκίνησε χθες για την τελευ
ταία ηλικιακή ομάδα στη χώρα μας 
αναφέρθηκε ο υφυπουργός Ψηφιακής 
Διακυβέρνησης, Γιώργος Γεωργαν- 
τάς. Μιλώντας στην τηλεόραση του 
ΑΝΤΙ, ο κ. Γεωργαντάς γνωστοποί
ησε ότι μέσα στις πρώτες ώρες λει
τουργίας της πλατφόρμας έχουν ήδη 
σταλεί μηνύματα σε 51.000 νέους για 
να κλείσουν τα ραντεβού τους για εμ
βολιασμό. Αναφορικά με την ηλικια- 
κή ομάδα των 25 - 29 ετών, ο υφυ
πουργός Ψηφιακής Διακυβέρνησης εί
πε ότι τα ραντεβού που έχουν κλει
στεί μέχρι στιγμής προσεγγίζουν τις 
100.000.

δόσεις από την ΕΕ

τομμύρια από τα οποία επρόκειτο να 
παραδοθούν μέχρι το τέλος του Ιουνί
ου. Η εταιρεία έχει προμηθεύσει μέχρι 
στιγμής περί τα 12 εκατομμύρια δό
σεις.

«Η Johnson & Johnson παραμένει 
δεσμευμένη για την παράδοση 200 
εκατομμυρίων δόσεων του εμβολίου 
της κατά της Covid-19 στην Ευρωπαϊ
κή Ενωση, τη Νορβηγία και την Ισ
λανδία και θα συνεχίσει να ενημερώ
νει την Ευρωπαϊκή Επιτροπή και τα 
κράτη μέλη εγκαίρως καθώς θα ανα
προσαρμόζει τους χρόνους παράδο
σης» ανέφερε σε ανακοίνωσή της εκ
πρόσωπος της J&J.

Johnson & Johnson: Αποσύρονται 17 εκατ. 
για λόγους ασφαλείας
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0 norlciKns «κορτάρει» ious αντιεμβοείιαστέε
Σε ανοιχτό φλερτ με το... αντιεμ- 

βολιοστικό κίνημα γιο τον κορο- 
νο'ίό αναλίσκεται πλέον ο Παύλος 
Πολάκης, ο οποίος τα ξημερώματα 
της Πέμπτης στη Βουλή αποφάσι
σε να αποδομήσει όλα τα διαθέσι
μα εμβόλια, αφήνονταςνα εννοη
θεί, εμμέσως πλην σαφώς, ότι ο 
ίδιος δεν έχει εμβολιαστεί.

«Τον Οκτώβριο καιτον Νοέμβριο 
έκανα και αντιγριπικό και αντι- 
πνευμονιοκοκκικό, το Pneunnovir. 
αυτό που είναι για εφ' όρου ζωής, 
για πρώτη φορά στη ζωή μου (...). 
Έχω κάνει όλα τα εμβόλια. Τα κορί
τσια μου έκαναν τα εμβόλια. Όμως,

έκανα τα δοκιμασμένα εμβόλια», 
είπε ο κ. Πολάκης. Και, για όποιον 
δεν κατάλαβε, συνέχισε και αμφι
σβήτησε και τη διαδικασία ανάπτυ
ξης των εμβολίων, αναφερόμενος 
στη Φάση 3 του εμβολίου της Pfi
zer, η οποία, όπως είπε, σταμάτησε 
εσπευσμένα στις 13 Νοεμβρίου και 
αμέσως μετά εγκρίθηκαντα μονο- 
κλωνικά αντισώματα από τον FDA 
στις ΗΠΑ. Υπεραμύνθηκε, δε, των 
μονοκλωνικών έναντι των εμβο
λίων, λέγοντας ότι αντιμετωπίζουν 
τη βαριά νόσηση αποτελεσματικά. 
«Δεν θα ξεχάσουμε την Ιατρική 
που ξέρουμε, επειδή κάποιοι στή

ριξαν το αφήγημά τους στην κονό
μα κάποιων εταιρειών», είπε.

Το... κρεσέντο Πολάκη αλλά και 
οι σχετικές αναρτήσεις του στο Fa- 
cebook έφεραν την αντίδραση του 
Κυριάκου Μητσοτάκη στη Βουλή. 
«0 μεγάλος επιστήμων και γνώ
στης των εμβολίων, κ. Πολάκης, 
λέει πως βρήκαμετόσο γρήγορα 
εμβόλια.

Το στηρίζετε αυτό, κ. Τσίπρα:». 
διερωτήθηκε ο κ. Μητσοτάκης. «Το 
πρώτο πράγμα που έπρεπε να κά
νετε είναι να έρθετε και να αποδο
κιμάσετε δημόσια τις σαχλαμάρες 
του πρωτοκλασάτου στελέχους

σας», είπε προς τον πρόεδρος του 
ΣΥΡΙΖΑ.

0 ΑλέξηςΤσίπρας, πάντως, για 
μία ακόμα φορά κάλυψε πλήρως 
τον κ. Πολάκη,καλώνταςτην κυ
βέρνηση να ζητήσει συγγνώμη από 
τους νέους κάτω των 39 ετών, στους 
οποίους διατέθηκε αποκλειστικά 
το AstraZeneca. «0 Πολάκης ήταν 
στην Επιτροπή που έδωσε την οδη
γία να το κάνουν οι κάτω των 60;», 
διερωτήθηκε ο κ. Τσίπρας. «0 Πο
λάκης άλλαξε μετά την απόφαση 
και είπε 'συγγνώμη, λάθος, αποσύ- 
ρεται”, γιατί είναι επικίνδυνο για τη 
δημόσια υγεία;», προσέθεσε.
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1  Xωρίς χρήση μάσκας σε εξωτερικούς χώρους
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 39 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

66.55 cm² Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΑΛΛΙΑ

Xoopis χρήση μάσκα? 
σε εξωτερικούς χώρους
Την υποχρέωση χρήσηε μάσκαε σε εξω- 
τερικούε χώρουε, αλλά και τη νυχτερινή 
απαγόρευση κυκλοφορίαε, αίρει η Γαλλία 
με φόντο τη μείωση των κρουσμάτων και την 
επιτάχυνση των εμβολιασμών στη χώρα. Ο 
πρωθυπουργόε Ζαν Καστέξ δήλωσε ότι η 
υποχρέωση χρήσηε μάσκαε σε εξωτερικούε 
χώρουε αίρεται σήμερα, με ορισμένεε εξαι- 
ρέσειε, ενώ η απαγόρευση κυκλοφορίαε τη 
νύχτα τερματίζεται στιε 20 Ιουνίου. Πάντωε, η 
χρήση μάσκαε θα είναι υποχρεωτική σε πολυ- 
σύχναστουε εξωτερικούε χώρουε και στάδια.
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1  Θρίλερ η αναζήτηση προέλευσης του ιού
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 13 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

248.25 cm² Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

► ► ΜΕΤΑΞΥ ΚΙΝΑΣ-ΗΠΑ

Θρίλερ η αναζήτηση 
προέλευσης του ιού
ΠΕΡΑΙΤΕΡΩ σύγχυση και αντικρουόμενα στοι
χεία βλέπουν το φως της δημοσιότητας, περι
πλέκοντας το «μυστήριο» της προέλευσης του 
κορονοϊού SARS-CoV-2. Το ειδησεογραφικό 
δίκτυο Sky News της Αυστραλίας δημοσίευ
σε βίντεο που φέρεται να μαγνητοσκοπήθηκε 
από την Κινεζική Ακαδημία Επιστημών στο 
Εργαστήριο Ιολογίας της Ουχάν τον Μάιο του 
2017 και δείχνει νυχτερίδες να φυλάσσονται σε 
κλουβιά, ντοκουμέντο που πυροδοτεί εκ νέου 
τη θεωρία περί «διαρροής» του ιού από το ερ
γαστήριο στην Κίνα. Στο μεταξύ, ενισχύονται οι 
ενδείξεις για εμφάνιση κρουσμάτων κορονοϊού 
στις ΗΠΑ τον Δεκέμβριο του 2019, προτού γί
νουν γνωστά πιθανά κρούσματα στην κινεζική 
περιφέρεια Ουχάν.

Το βίντεο συγκέντρωσε εκατοντάδες χιλιά
δες προβολές σε διάστημα λίγων ωρών και 
αποτελεί υλικό έρευνας της ομάδας που αυτο- 
αποκαλείται «Αποκεντρωμένη Ριζοσπαστική Αυ
τόνομη Ομάδα», που μελετάει την προέλευση 
του ιού. Η ομάδα συγκέντρωσε μια λεπτομερή 
σειρά εγγράφων, εικόνων και εργαστηριακών 
δεδομένων που προέρχονται το εργαστήριο 
της Ουχάν, το οποίο βρίσκεται στο επίκεντρο 
διεθνώς, την ώρα που η Κίνα δέχεται πιέσεις να 
επιτρέψει την υλοποίηση ανεξάρτητης έρευνας 
στο έδαφος της και να είναι διαφανής σε όλα 
τα στοιχεία που διαθέτει. Η έκθεση 144 σελί
δων, με τίτλο «Εργαστήρια στην Ουχάν, έρευνα 
για τις νυχτερίδες και τη βιο-ασφάλεια», δη- 
μοσιεύθηκε τον Απρίλιο στο «Research Gate», 
ωστόσο προ ημερών δόθηκαν στη δημοσιότητα 
αποσπάσματα.

Στις 31 Δεκεμβρίου η Κίνα έκανε γνωστό το 
πρώτο ύποπτο κρούσμα «παράξενης» πνευμο
νίας, ωστόσο στοιχεία από τη μελέτη δείγματος 
αίματος που ανέλυσε το Εθνικό Ινστιτούτο Υγεί
ας των ΗΠΑ έδειξαν πως τον Δεκέμβριο του 
2019 και τους πρώτους μήνες του 2020 ο κο- 
ρονοϊός κυκλοφορούσε τουλάχιστον σε πέντε 
Πολιτείες των ΗΠΑ, πολύ πριν καταγραφούν 
τα πρώτα κρούσματα. Οι ερευνητές εντόπισαν 
στοιχεία μόλυνσης σε μόλις εννέα από τους 
24.079 συμμετέχοντες.

Χαλάρωση μέτρων
Στο μεταξύ, έπειτα από ενάμιση χρόνο, οι 
ανεπτυγμένες χώρες στη Δύση καταφέρνουν 
σταδιακά να επανέλθουν στην «κανονικότητα», 
καθώς οι εμβολιασμοί δείχνουν το δρόμο της 
εξόδου από την υγειονομική κρίση. Ο Γάλλος 
πρωθυπουργός, Ζαν Καστέξ, ανακοίνωσε την 
κατάργηση της χρήσης μάσκας σε εξωτερικούς 
χώρους και της νυχτερινής απαγόρευσης κυκλο
φορίας από τις 20 Ιουνίου. Η καλή επιδημιολο- 
γική κατάσταση στη χώρα δίνει τη δυνατότητα 
άρσης των μέτρων δέκα ημέρες νωρίτερα απ’ 
ό,τι είχε αρχικά προγραμματιστεί, στοχεύοντας 
στον εμβολιασμό 35 εκατομμυρίων πολιτών 
πριν από το τέλος του καλοκαιριού. Η Δανία και 
το Ισραήλ κατήργησαν την υποχρεωτικότητα 
χρήσης της μάσκας σε εξωτερικούς χώρους τη 
Δευτέρα, ενώ υπό σκέψη είναι το θέμα ακόμη 
στη Γερμανία. Πιο επιφυλακτική στάση αναμέ
νεται να διατηρήσει η ιταλική κυβέρνηση, που 
εξετάζει την παράταση της κατάστασης έκτα
κτης ανάγκης ως το τέλος του έτους - αντί για 
τις 31 Ιουλίου που ήταν προγραμματισμένη.

ΑΘ. ΣΟΥΤΖΟΥ
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1  Το μπάχαλο με την AstraZeneca έφερε απειλές για
παραιτήσεις

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 25 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

659.28 cm² Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
C
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9 To μπάχαλο με την AstraZeneca 

έφερε απειλές για παραπήσεις
Ωρολογιακή βόμβα στα χέρια ίου Μαξίμου η μέχρι χώρα εργαλειοποίηση των ειδικών. 
Δεύτερες σκέψεις και για το μονοδοσικό σκεύασμα της Johnson Johnson.
Στο μικροσκόπιο περιστατικά μυοκαρδίτιδας και περικαρδίτιδας 
μετά από εμβολιασμό με Pfizer

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

Σ
ε κυβερνητικό «πονοκέφαλο» 
έχει εξελιχθεί ίο αλαλούμ που 
προκάλεσε η Εθνική Επιτροπή 
Εμβολιασμών με τις αλλαγές για 
το εμβόλιο της AstraZeneca. Η εισήγηση 
των ειδικών ήταν γνωστή στο Μαξίμου 

από το πρωί, γεγονός που προκάλεσε ανα
στάτωση στα κυβερνητικά στελέχη, τα 
οποία «έβλεπαν» τον προβληματισμό που 
ευλόγως δημιουργήθηκε στους πολίτες, ει
δικά σε όσους αναμένουν τη 2η δόση με το 
εμβόλιο της βρετανοσουηδικής εταιρείας.

Σύμφωνα με πληροφορίες, η επιτροπή 
δέχτηκε αρκετές πιέσεις από το Μαξίμου 
και από τον ίδιο τον πρωθυπουργό, Κυ
ριάκο Μητσοτάκη, να αποσύρει την εισή
γησή της ή έστω να την μεταφέρει χρονι
κά για το μέλλον.Όχι τώρα όμως, την ώρα 
που η κυβέρνηση δέχεται πυρ ομαδόν σε 
πολλά επίπεδα, με κυριότερο το εργασια
κό νομοσχέδιο. Μάλιστα, οι πιέσεις που 
ασκήθηκαν οδήγησαν την καθηγήτρια 
Παιδιατρικής - Λοιμωξιολογίας του 
ΕΚΠΑ και μέλος της επιτροπής Βάνα Πα- 
παευαγγέλου να απειλήσει με παραίτηση, 
κάτι που σε καμία περίπτωση δεν θα μπο
ρούσε να το διαχειριστεί η κυβέρνηση και 
το υπουργείο Υγείας.

Σε κάθε περίπτωση, η σχέση επιστημό
νων και Πολιτείας φαίνεται ότι περνάει 
κρίση, με την εργαλειοποίηση των ειδικών 
το προηγούμενο διάστημα να «σκάει» 
πλέον σαν ωρολογιακή βόμβα στα χέρια 
του Μαξίμου.

Τρέχουν να προλάβουν άρον - άρον 
τους νέους

Το χαμηλό ποσοστό εμβολιασμών στη 
χώρα ανάγκασε την κυβέρνηση να ανοί
ξει νωρίτερα ηλικιακές ομάδες, με χαρα
κτηριστικό παράδειγμα το ξεστοκάρισμα 
του εμβολίου της AstraZeneca στους πο
λίτες 30-39. Χθες, άνοιξε η πλατφόρμα για 
τα εμβόλια των Pfizer, Moderna και 
Johnson &; Johnson για την ηλικιακή κα
τηγορία 18-24, όπως είχε προαναγγείλει 
από τη Δευτέρα ο γενικός γραμματέας 
Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας Μά
ριος Θεμιστοκλέους.

Το Μαξίμου βρίσκεται σε έναν άτυπο 
αγώνα δρόμου απέναντι στο χαμηλό πο
σοστό εμβολιασμών, ενόψει και της κο
ρύφωσης της τουριστικής περιόδου. 
Έτσι, επιχειρείται ο όσο τον δυνατόν τα
χύτερος εμβολιασμός των νέων πολι
τών, οι οποίοι αναμένεται να βρεθούν 
στα ελληνικά νησιά στο άμεσο μέλλον. 
Υπενθυμίζεται ότι ούτε στα ελληνικά νη

σιά ο εμβολιασμός είναι σε ικανοποιητι
κά επίπεδα, παρά τις προσδοκίες που 
είχε χτίσει το Μαξίμου, με όχημα τη Γα
λάζια Ελευθερία.

Τακτική AstraZeneca
και με την Johnson & Johnson

Στα χνάρια του εμβολίου της Οξφόρ
δης κινείται το εμβολιαστικό πρόγραμμα 
και με το μονοδοσικό σκεύασμα. Η καθη- 
γήτρια Ιατρικής του ΕΚΠΑ Αθηνά Λινού 
εξέφρασε την ανησυχία της για το γεγονός 
ότι δίνεται το εμβόλιο της Johnson &? 
Johnson σε νέες γυναίκες, κάτω των 50 
ετών, τις οποίες συμβουλέυσε να εμβο
λιαστούν με εμβόλια τύπου mRNA (Pfizer 
και Moderna).

Πάνω από 20 περιστατικά 
μυοκαρδίτιδας μετά το Pfizer

Στο μικροσκόπιο της Επιτροπής Φαρ
μακοεπαγρύπνησης του ΕΟΦ βρίσκονται 
περιστατικά μυοκαρδίτιδας και περικαρ
δίτιδας, μετά από εμβολιασμό με το σκεύ
ασμα της Pfizer. Τα περιστατικά εξετάζο
νται, καθώς έχουν χρονική συσχέτιση με 
τον εμβολιασμό, ωστόσο χθες η Βάνα Πα- 
παευαγγέλου, που έκανε λόγο για 25-27 
περιστατικά, ανέφερε ότι δεν έχουν όλα 
συσχετιστεί.
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